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Agenda Tussentijdse ALV 11 maart 2010 

 
1.       Opening 

2.       Instellen stemcommissie 

3.       Vaststellen agenda 

4.       Mededelingen en ingekomen stukken 

5.       Vaststellen notulen Beleids-ALV d.d. 12 november 2009 

6.       Tussentijds verslag bestuur SPIL Royale 

7.       IAPSS Annual Conference 2010 

8.       Voorstel wijziging huishoudelijk reglement 

9.       Decharges en installaties 

10.  W.V.T.T.K. 

11.   Rondvraag 

12.   Decharge stemcommissie 

13.   Sluiting
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Notulen Beleids-ALV d.d. 12 november 2009 

 
Aanwezigen: 

Rosanne Klaver 

Mels de Zeeuw 

Ufuk Esmer 

Pieter de Meer 

Catherina Donkersloot 

Jan Willem de Bruin 

Marloes Daling 

Tim Zuidgeest 

Ivo Bronstring 

Mario Kortman 

Jasmijn Touw 

Manon Reuters 

Annelot Prins 

Gerald van Oerle 

Noraly Wieldraaijer 

Anika Duut van Goor 

Marije van Rest 

Elise Landowski 

 

Totaal aantal aanwezigen: 36 (quorum 25) 

Duur van de vergadering: 3 uur en 33 minuten 

 

 

1. Opening 

De ALV voorzitter opent de vergadering om 20.35 uur. 

 

 

2. Instellen Stemcommissie 

Iris de Graaff en Anika Duut van Goor nemen plaats in de stemcommissie. 

 

 

3. Vaststellen Agenda 

De ALV voorzitter constateert dat punt 7 naar punt 6 wordt verschoven. De agenda wordt met de 

wijziging vastgesteld. 

 

 

4. Mededelingen en ingekomen stukken 

De ALV voorzitter doet de mededeling dat er een nieuw college van ALV voorzitters gezocht wordt. 

Deze is niet verenigbaar met de bestuurscommissies. Tot het agendapunt decharges en installaties 

kunnen mensen zich kandideren en kunnen ze zich aanmelden bij de secretaris. 

 

De ALV voorzitter vraagt de secretaris of er ingekomen stukken zijn. De secretaris, Mels de Zeeuw, 

meldt dat hij enkele machtigingen heeft ontvangen. Harm Steijn machtigt Jan Willem de Bruin, Pieter 

Verkaik machtigt Ivo Bronstring, Arthur Belle machtigt Anika Duut van Goor, Marijn Nagtzaam 

machtigt Pieter de Meer, Rick Veenboer machtigt Marloes Daling,  

 

 

Iris de Graaff 

Jessica Kelder 

Ferry Koolen 

Reinanke Rijswijk 

Marloes Haagmans 

Edward Kok 

Max Nederkoorn 

Lidewij Vos 

Silven van den Berg 

Minke van Velzen 

Desi van de Laar 

Wouter van Dijke 

Maaike van Diepen 

Jan Dijkshoorn 

Roeland Coomans 

Yannick Looije 

Bernadette van der Wal 

Christiaan van de griend 
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5. Vaststellen notulen Wissel-ALV d.d. 1 oktober 2009 

Ivo Bronstring vraagt hoe het zit met de Van den Berg bachelorscriptie prijs. De voorzitter meldt dat 

dit tijdens de behandeling van het bestuursbeleid aan de orde komt. 

Mario Kortman vraagt de penningmeester hoe het gaat met de lopende zaken. Ufuk Esmer meldt dat 

het goed gaat en dat hij intensief contact heeft met zijn voorganger. Het contract met BMC is 

opgesteld en BIA heeft hij geen contract aangeboden. Mario Kortman is positief over de gang van 

zaken. 

Gerald van Oerle mist een komma in de notulen. Mario Kortman meldt dat op pagina 8 dient te staan 

dat een keer per vier jaar door de faculteit een nieuwe pc wordt betaald. Hij meldt dat op pagina 9 de 

kosten van Debat €3650 bedragen in plaats van de genoemde €3850. Hij meldt dat het op pagina 10 

de kosten voor de website betreft in plaats van kosten voor brieven. Iris de Graaff meldt de secretaris 

dat haar naam met tweemaal een F wordt gespeld. Annelot Prins geeft aan zich te hebben verheugd 

op Mario Kortman in een kippenpak. Mario Kortman vraagt hoe het zit met het ‘upskirtprobleem’ van 

het bestuur. Rosanne Klaver meldt dat dit goed zit aangezien geen van de bestuursleden een rok 

draagt. Max Nederkoorn vraagt wat er bedoeld wordt met de uitspraak van Jan Willem de Bruin dat 

hij “over 6 mensen aan het bier kan gaan.” Jan Willem de Bruin legt uit dat dit betekent dat hij blij 

was dat na hem zes mensen aan het woord zouden komen en hij daarna een biertje kon gaan 

nuttigen. Iris de Graaff vraagt de secretaris of het motiebestand op orde is. Mels de Zeeuw 

antwoordt dat dit het geval is. Iris de Graaff zegt dat de secretaris hier hulde voor verdient. 

De ALV voorzitter constateert dat de notulen zijn vastgesteld met inbegrip van de genoemde 

wijzigingen. 

 

 

6. Beleidsnota SPIL-bestuur 2009-2010 

Iris de Graaff vraagt zich af wat het concrete plan is voor masterstudenten en het alumnibeleid. 

Rosanne Klaver meldt dat ze hier even later op terug zal komen. Edward Kok vraagt zich af in 

hoeverre de politieke neutraliteit in activiteiten naar voren komt. Rosanne Klaver meldt dat de 

politieke neutraliteit is vastgelegd in de statuten en daarom bij de lange termijn doelstellingen van de 

vereniging hoort. Ivo Bronstring vraagt zich af hoe het bestuur denkt ledengroei te realiseren. 

Rosanne Klaver wil hiervoor intensief contact onderhouden met het secretariaat. Tevens wil ze niet-

leden actief gaan benaderen. Mario Kortman vraagt of hier een taak voor de secretaris ligt. Rosanne 

Klaver antwoordt bevestigend. Edward Kok vraagt of het bestuur ook internationale studenten wil 

bereiken. Ufuk meldt dat deze onder de masterstudenten vallen. 

Ivo Bronstring vraagt welke internationale organisaties het bestuur op het oog heeft te bereiken met 

haar doelstelling van internationalisering. Rosanne Klaver meldt dat de SPIL door de AC-GA in de 

kijker staat bij internationale bedrijven, organisaties en studieverenigingen. Desi van de Laar meldt 

dat een grote klacht van buitenlandse studenten is dat de SPIL website volledig in het Nederlands is. 

Rosanne meldt haar dat het dit jaar één van de doelen is de website ook in het Engels beschikbaar te 

maken. 

 

Mario Kortman geeft bij het kopje ‘voorzitter’ zijn complimenten voor het versturen van een brief 

naar de ereleden. Hij hoopt dat hiermee een traditie gevestigd wordt. Hij vraagt zich af wie Dick 

Kaphorst is. Mels de Zeeuw meldt dat hij dat dit jaar wil gaan uitvinden. Mario Kortman meldt dat hij 

het een goede zaak vindt dat het instituutsbestuur op de constitutieborrel aanwezig was. Minke van 

Velzen vindt het feit dat Koole op de constitutieborrel aanwezig was een begin. Ze vraagt zich af wat 

er bedoeld wordt met het woord frequenteren? Rosanne Klaver legt uit dat ze hiermee bedoelt met 

zoveel mogelijk mensen van het bestuur bij aangelegenheden van de vijfde aanwezig zijn en op 

uitnodigingen van de vijfde ingaan. Ook wil ze naar deze gelegenheden presentjes meenemen. Ivo 

Bronstring vraagt naar de reden waarom de Actieve Ledendag is uitbesteed aan de commissaris 

Debat. Rosanne Klaver meldt dat dit komt door het enthousiasme van de commissaris hiervoor. Er zal 

ook een tweede Actieve Ledendag komen, het ligt aan de situatie welk bestuurslid deze zal gaan 

organiseren. Ivo Bronstring geeft zijn complimenten over het stuk van de voorzitter en wenst haar 



 6 

succes. Tevens wenst hij haar succes met IAPSS. Iris de Graaff vraagt zich af of er een KiesLeiden 

commissie komt. Marloes Daling bevestigt dat dit het geval is. Rosanne Klaver wil terugkomen op de 

Van den Berg bachelorscriptieprijs. Ze meldt dat er in januari bij elkaar wordt gekomen en over de 

criteria van de prijs wordt gesproken. Ze meldt dat het antwoord van Joop van den Berg over het 

instellen van de naar hem vernoemde prijs een bescheiden ja was. In november 2010 zal de eerste 

prijs worden uitgereikt.  

 

Mario Kortman vraagt of de secretaris beschikking heeft over het LinkedIn wachtwoord. De secretaris 

bevestigt dit. Hij geeft zijn complimenten over de doelstelling een oud-ledenbestand bij te houden, 

het alumnibeleid en voor het plan om een oud-besturenborrel te organiseren. Ivo Bronstring geeft 

zijn complimenten voor het alumniplan. Hij vindt het een goede target om te streven naar 50 

alumnileden, maar vraagt zich af of er begroot is voor de oud-Besturenborrel. Ufuk Esmer meldt dat 

dit niet specifiek in de begroting naar voren komt. Hij vertelt dat dit zal komen uit de post 

alumnibeleid, uit het kopje feesten van Faciliteiten en uit de programmapost alumnibeleid. Ivo 

Bronstring raadt de secretaris aan de statuten te raadplegen aangaande alumnibeleid. Iris de Graaff 

vindt de quote onder het kopje secretaris te bestuurskundig. Ze geeft hulde aan de secretaris voor 

het alumni doel en wenst hem succes met de almanak. 

 

Mario Kortman geeft bij het gedeelte van de penningmeester zijn complimenten. Hij vindt dat de 

penningmeester voortvarend van start is gegaan en een professionele ‘look en feel’ uitstraalt. Hij 

denkt dat het mogelijk is om meer dan vijftig deelnemers aan de ‘Club van 50’ te hebben. Ufuk Esmer 

zegt dat dit afhankelijk is van de interesse. Hij zal dat dit jaar gaan uitzoeken, mocht het storm lopen 

dan wordt het een ‘Club van 100’. Mario Kortman meldt dat hij en Jan Dijkshoorn zich alvast 

aanmelden voor de ‘Club van 100’. Marije van Rest had het aardig gevonden als de penningmeester 

meer aandacht had geschonken aan de AC-GA. Ufuk Esmer biedt hiervoor zijn excuses aan. Ivo 

Bronstring vindt het goed dat de FLOW bij de penningmeester is ondergebracht. Gerald van Oerle 

geeft aan dat hij graag een ‘flashyer’ naam voor de ‘Club van 50’ ziet. Minke van Velzen noemt als 

optie ‘fifty SPIL’. Ze vraagt de penningmeester of er een aparte kascommissie zal worden ingesteld 

voor de begroting van de AC-GA. Rosanne Klaver geeft aan dat dit in de motie vermeldt staat. Jasmijn 

Touw vraagt zich af of het een idee is om acquisitie te gaan voeren voor specifieke activiteiten. Ufuk 

Esmer vertelt haar dat er specifieke acquisitie zal worden gevoerd door de commissie Buitenland. 

Jasmijn Touw vraagt zich af of het gemakkelijk zal zijn bedrijven bereid te krijgen activiteiten te 

ondersteunen. Ufuk Esmer meldt dat dit voor de commissie Binnenland niet het geval zal zijn. 

 

Iris de Graaff vraagt zich af of de lunch voor de masterclasses met SPIL geld gaat worden betaald. 

Pieter de Meer meldt dat dit uit de programmaposten kan gebeuren. Iris de Graaff vraagt wat er 

bedoeld wordt met een ‘Inhouseday’. Pieter de Meer meldt dat een Inhouseday een actieve activiteit 

is die op locatie zal plaatsvinden. Iris de Graaf vraagt wat er gaat gebeuren met wetenschappelijke 

input en vraagt of de commissaris meer hoogleraren bij activiteiten wil hebben. Pieter de Meer geeft 

aan dat hij denkt voor de aanwezigheid van docenten bij debatten te zorgen om een politicologisch 

aspect toe te voegen. Mario Kortman geeft zijn complimenten voor de onderverdeling van de 

activiteiten in de begroting. Hij wil de commissaris voor het Eerstejaarsweekend meegeven om veel 

eerstejaars te vragen te solliciteren voor de commissie. Desi van de Laar geeft haar complimenten 

voor de strakke planning. Ze vindt een Inhouseday een goed plan en vraagt zich af of de commissaris 

iets concreets in gedachten heeft. Pieter de Meer geeft aan dat hij in februari een debat wil 

organiseren over ontwikkelingssamenwerking waar hij Hans van Baalen voor wil uitnodigen. Op 20 

november zal het PiP-congres plaatsvinden waar iedereen voor is uitgenodigd. In december zal de 

Binnenhofexcursie zijn. Desi van de Laar geeft aan dat zestien activiteiten voor volgend jaar een hoge 

dichtheid aan activiteiten oplevert. Pieter de Meer meldt dat hij al vier activiteiten gepland heeft 

staan en dat nog twaalf activiteiten organiseren zeker haalbaar is. Ivo Bronstring vindt het goed dat 

er gericht wordt op master- en internationale studenten. Hij denkt dat promotie erg belangrijk is om 

masterstudenten te bereiken. Mario Kortman vraagt zich af of er wat moet gebeuren met 
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masternieuws en of het wellicht een idee is om een ‘master corner’ in de nieuwsbrief te doen. Mels 

de Zeeuw geeft aan dat hij dit een leuk idee vindt. Edward Kok vraagt of het ‘international students 

corner’ gedeelte in de nieuwsbrief blijft. Mels de Zeeuw antwoordt bevestigend, maar meldt dat hij 

ook graag een aparte nieuwsbrief wil uitgeven. Desi van de Laar denkt dat het een goed idee is om 

masterstudenten in de organisatie van activiteiten te betrekken. Pieter de Meer geeft aan dat hij 

masterstudenten actief zal gaan benaderen. Mario Kortman vraagt of het mogelijk zal zijn je via de 

site in te schrijven voor activiteiten. Pieter de Meer antwoordt bevestigend. 

 

De ALV voorzitter meldt dat er een motie is binnengekomen van Annelot Prins en Jessica Kelder. Hij 

meldt dat de motie na het stuk van de commissaris Buitenland behandeld zal worden. De secretaris 

meldt dat hij een machtiging heeft ontvangen van Manon Reuters voor Noraly Wieldraaier. 

 

Gerald van Oerle vraagt zich af wat de bestemming voor de Korte Reis zal zijn. Catherina Donkersloot 

vertelt hem dat de SPIL van 22 tot en met 27 januari naar Kopenhagen zal gaan. 

Er wordt geapplaudisseerd. 

 

Minke van Velzen vraagt of er geen Cassa subsidie is voor de korte reis. Catherina Donkersloot 

vermeldt dat de SPIL €45 per deelnemer bijdraagt en dat er geen Cassa subsidie zal zijn voor de korte 

reis omdat Cassa geen geld meer heeft. Ufuk Esmer voegt toe dat de departementsbijdrage niet 

meer dan €300 is voor de korte reis. Catherina Donkersloot geeft aan acquisitiegeld binnen te willen 

halen voor de reis. Jasmijn Touw vraagt wat de datum van de reis is. Catherina Donkersloot 

antwoordt dat dit vrijdag tot en met woensdag, 22 tot en met 27 januari is. Annelot Prins wenst de 

commissaris Buitenland succes toe en vraagt of de inschrijving dit jaar anders plaatsvindt. Catherina 

Donkersloot meldt haar dat dit hetzelfde is als in het afgelopen jaar; vanaf 7.30 uur in een lokaal op 

de FSW. Iris de Graaff meldt de commissaris dat het oud-bestuurslid Noortje Fenne in Kopenhagen 

woont. 

 

De ALV voorzitter meldt dat er een motie is binnengekomen van Annelot Prins en Jessica Kelder: 

 

“De ALV bijeen op 12 november 2009 te etablissement Einstein, in overweging nemende dat: 

- alle kleine beetjes helpen 

- je een gegeven paard niet in de bek moet kijken 

- wie het kleine niet eert het grote niet waerd is 

- je beter een goede vriend hebt dan een goede buur 

- ieder oud-bestuurslid zijn steentje soms wel eens bij mag dragen 

- rozen verwelken, schepen vergaan, onze vriendschap altijd blijft bestaan; 

Concluderende dat; 

- betrokkenheid van oud-besturen gewaardeerd wordt, verzoeke de indieners van dit amendement 

een nieuwe traditie op te roepen 

Stelt voor; 

- dat oud-bestuursleden automatisch ‘vrienden van de SPIL’ worden door middel van een 

maandelijkse bijdrage gebaseerd op van het hoeveelste bestuur de ex-bestuursleden deel uit 

maakten, uitgeteld in centen.  

En gaat over tot de orde van de dag” 

 

Annelot Prins licht de motie toe en legt uit dat deze betekent dat het 28
e
 bestuur 28 cent per maand 

moet overmaken. Ufuk Esmer vraagt haar of dat ook bij elkaar kan. Annelot Prins geeft aan dat dit 

niet kan omdat anders het symbolische eraf is. Ivo Bronstring vindt het heel Leids om door middel 

van een motie een traditie in te stellen. Minke van Velzen vindt het leuk, als het maar vrijwillig is. Iris 

de Graaff geeft aan dat hiervoor alle 28 besturen benaderd moeten worden. Annelot Prins geeft aan 

dat de motie vanaf nu ingaat. Iris de Graaff zegt daarop dat dan de motie nergens op slaat. Annelot 
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Prins geeft aan dat de motie ingaat vanaf het 28
e
 bestuur, dit zijn ‘vrienden van het 1

e
 uur’. Ivo 

Bronstring noemt het een leuke eerste poging tot een motie indienen. 

 

Stemming: 

Voor: 21 

Tegen: 5 

Blanco: 1 

Onthoudingen: 5 

 

De ALV voorzitter meldt dat de motie is aangenomen. Er wordt geapplaudisseerd 

 

De ALV voorzitter schorst de vergadering om 22.05. De ALV voorzitter heropent de vergadering om 

22.20.  

 

Bij het behandelen van het onderdeel Faciliteiten meldt Jan Willem de Bruin dat de slogan niet de 

inhoud dekt van zijn functie. Gerald van Oerle geeft lof voor het stellen van kwaliteitseisen aan 

samenvattingen. Hij geeft lof voor het systeem van de boekverkoop en vraagt of het gala een feest is 

of een aparte activiteit. Jan Willem de Bruin geeft aan dat het nu nog een abstract idee is. Het zal 

waarschijnlijk een feest worden, de intentie is er in ieder geval. Gerald van Oerle geeft aan dat hij de 

vorige overleggen met het VerO in acht moet nemen. Rosanne Klaver meldt dat er een groep binnen 

het VerO enthousiast is over het gala, de kans dat deze zal plaatsvinden is dan ook groot. Gerald van 

Oerle geeft haar mee dat de financiële gevolgen goed in de gaten moeten worden gehouden. 

Ivo Bronstring wil een opmerking maken over een opmerking van de commissaris Faciliteiten dat ‘zijn 

beleid goed in elkaar zat’. Hij vindt dat deze pretentie niet bij een beginnend bestuur past. Hij vraagt 

de commissaris wat zijn idee is over de webshop. Jan Willem de Bruin geeft aan er voor te willen 

zorgen dat in het derde blok de basis goed werkt. In het vierde blok kan deze vervolgens worden 

uitgebreid. Ufuk Esmer voegt toe dat de bedoeling is dat er extra literatuur en titels worden 

toegevoegd aan de site via Selexyz. Annelot Prins vraagt zich af wat ‘de basis’ inhoudt. Jan Willem de 

Bruin geeft aan dat de bedoeling van het idee is een soort bol.com te vormen. Het zal er 

professioneel uitzien, er wordt alleen niet thuisbezorgd. Ufuk Esmer meldt dat een Ideal optie niet 

wordt toegevoegd. Annelot Prins geeft aan dat ze het leuk had gevonden om Jan Willem de Bruin 

met een fietstas vol boeken door Leiden te zien fietsen. Jessica Kelder vindt het goed dat er eisen 

worden gesteld aan samenvattingen en vraagt zich af hoe de commissaris de instroom van 

samenvattingen gaat regelen. Jan Willem de Bruin meldt dat hij hiervoor enkele personen zal 

benaderen en dat hij een protocol hiervoor gaat opstellen. Pas daarna zal er worden uitbetaald voor 

samenvattingen. Jessica Kelder vraagt of er extra geld begroot is voor het gala. Jan Willem de Bruin 

geeft aan dat dit niet het geval is. Iris de Graaff hoopt op samenwerking voor een AC-GA/SPIL feest. 

Jan Willem de Bruin is hier positief over. Mario Kortman geeft aan een ambigu gevoel te hebben over 

kwaliteitseisen te stellen aan samenvattingen. Jan Willem de Bruin geeft aan dat het gaat over 

basiseisen en dat er gecontroleerd zal worden op de inhoud. Mario Kortman vraagt de commissaris 

of hij dan de boeken ook zal lezen. Jan Willem de Bruin antwoordt dat hij de boeken deskundig zal 

doorlezen. Mario Kortman vraagt of hij de oud-besturenborrel serieus neemt. Jan Willem de Bruin 

geeft aan dat dit het geval is. Tevens vindt Mario Kortman dat de masterclass wijnetiquette afwijkt 

van het karakter van de SPIL. Hij vindt dit geen goed idee en wil tevens dat de commissaris het woord 

‘masterclass’ vermijdt. Jan Willem de Bruin geeft aan dat dit zal worden meegenomen. 

 

Ivo Bronstring wil namens Pieter Verkaik zijn ‘zoon’ succes wensen en geeft aan dat de traditie tussen 

Faciliteiten en Debat nog niet vervuld is. Annelot Prins vult aan dat Bernadette haar gemeld had 

Pieter succes te wensen. 

 

Onder het onderdeel Debat vraagt Mario Kortman de commissaris of de toestemming van auteurs zal 

worden gevraagd bij het online zetten van Debat. Marloes Daling geeft aan dat dit zal gebeuren, 



 9 

maar dat bij het ontbreken van een respons ze uitgaat van instemming met plaatsing. Mario Kortman 

geeft haar complimenten over het lange stuk. Jessica Kelder vraag hoe de Hyves en het Blackboard 

actiever kan worden gemaakt. Marloes Daling geeft aan dat deze media zullen gaan werken ter 

promotie van activiteiten. Jessica Kelder wenst haar succes en zegt dat het er goed uitziet. Jan 

Dijkshoorn vraagt zich af of de subtitel van de commissaris nog zal worden getest. Marloes Daling 

zegt dat dit niet het geval is, tenzij hij de proefpersoon wil zijn. Jan Dijkshoorn wil dit best doen maar 

heeft hiervoor wel een zwaard nodig. Ivo Bronstring vraagt de commissaris hoe ze de content van de 

site voor zich ziet en vraagt of de site een taak van de commissaris Debat wordt. Marloes Daling 

meldt hem dat de site onder haar verantwoordelijkheid zal worden geplaatst. Ivo Bronstring raadt 

haar een proactieve houding aan en wenst haar succes. Marloes Daling zal dit meenemen. 

Iris de Graaff vraagt of de masterclass alleen voor commissieleden zal zijn. Marloes Daling zegt dat de 

masterclass een beperkte activiteit betreft gericht op het verbeteren van de kwaliteit van Debat. 

Mocht er ruimte zijn dan zal dit ook openstaan voor andere leden. Marije van Rest vraagt naar de 

termijn van de Engelse vertaling. Marloes Daling geeft aan dat dit prioriteit heeft, maar kan niet 

zeggen wanneer dit klaar zal zijn. Iris de Graaf vraagt of de vertaling zal worden nagekeken door 

iemand. Marloes Daling zegt dat er bestuursleden zijn met voldoende kennis van de Engelse taal om 

deze taak te vervullen. Jan Dijkshoorn geeft de commissaris mee dat enkele jaren geleden er ook 

reacties werden toegestaan maar dat dit totaal niet inhoudelijk bleek te zijn. Marloes Daling geeft 

aan dat dit probleem voorkomen kan worden doordat ze zich het recht voorbehoudt niet alles te 

publiceren. 

 

Mario Kortman geeft zijn complimenten voor de duidelijke opzet van de begroting. Marije van Rest 

dankt het bestuur voor de SPIL bijdrage aan het AC-GA. Gerald van Oerle vraagt zich af waarom er bij 

Faciliteiten meer begroot wordt. Ufuk Esmer meldt dat dit komt doordat er extra budget is 

uitgetrokken voor de uittreksels. 

Jan Dijkshoorn vindt de acquisitie precies begroot. Hij vraagt wat de penningmeester als doelstelling 

voor acquisitie heeft. Ufuk Esmer geeft aan dat hij een tabel heeft opgesteld met de doelstelling voor 

de boekverkoop. Hij meldt hem minstens €10.000 binnen te willen halen, maar geeft aan dat het 

door de huidige economische crisis te onzeker is om hierop te begroten. Mario Kortman gaat hier op 

in en zegt dat een penningmeester alleen moet begroten wat zeker is dat hij binnenkrijgt. Hij vindt dit 

goed van het bestuur. Roeland Coomans vraagt zich af of een begroting geen doelstelling is. Mario 

Kortman zegt dat dit bij de SPIL niet het geval is. Ufuk Esmer antwoordt dat elke commissie zo 

verzekerd is van uitgaven. Het bestaan van de programmaposten zijn een incentive voor het voeren 

van acquisitie. Ivo Bronstring vindt dit een zeer zinnige constructie. Roeland Coomans vindt dat er 

ruimer begroot moet worden op acquisitie en dat er meer acquisitie moet worden opgehaald, dit zou 

het doel van de penningmeester moeten zijn. Ufuk Esmer geeft aan door het nieuwe contract met 

Selexyz een nieuwe grote variabele toegevoegd is. Roeland Coomans vindt dat meer begroten 

realistisch is. Mario Kortman is het met Ufuk eens dat hij incentive behoudt voor het voeren van 

acquisitie door de programmaposten. 

Minke van Velzen vraagt zich af waar het bedrag voor acquisitie op is gebaseerd en hoe de 

penningmeester op precies 6 cent is uitgekomen. Ufuk Esmer zegt dat dit gebaseerd is op de 

boekverkoop. Minke van Velzen vraagt hem of hij ook een vast bedrag hiervoor krijgt. Ufuk Esmer 

meldt dat dit bedrag minder is dan voorgaande jaren. Er is 50% van het vaste bedrag eraf en daar is 

een grotere variabele component voor in de plaats gekomen. Hij is van plan de boekverkoop te 

stimuleren om zodoende meer inkomsten te vergaren. Iris de Graaff vindt dat de ALV het moment is 

om openheid van zaken te geven over de contracten. Ufuk Esmer vertelt dat hij nog in 

onderhandeling is met Kooyker en daarom nog niks hierover kan zeggen. Mario Kortman merkt op 

dat het percentage van 90% contributiebetalende leden hoger ligt dan vorig jaar. Hij roept de 

penningmeester op zo onvriendelijk mogelijk te zijn naar wanbetalers. Ufuk Esmer zegt toe dit te 

gaan doen. Jessica Kelder merkt op dat het bedrag van reservering voor de AC-GA €200 dient te zijn. 

Ufuk Esmer legt haar uit dat dit niet het geval is omdat deze reservering al is gemaakt. Minke van 

Velzen zegt dat €1577,49 meer is dan de wat er is bijgekomen in het voorgaande jaar en vraagt zich 
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af hoe dit komt. Ufuk Esmer zegt dat vorig jaar €1577 uit het eigen vermogen is opgenomen en dat 

het eigen vermogen daarna weer is verhoogd met €1550. 

 

Iris de Graaff merkt bij de post Buitenland op dat het lastig is om ruimte te vinden voor 35 personen. 

Ze vraagt zich af of het het waard is met vijf meer mensen te gaan als de kosten hierdoor flink 

toenemen. Catherina Donkersloot geeft aan dat de oorspronkelijke bedoeling was met 50 man op 

reis te gaan maar dat het bijgesteld is naar op vijf meer deelnemers. De B.I.L. lukt het ook om met 50 

man op reis te gaan. Iris de Graaff roept haar op behoedzaam te zijn voor problemen die komen 

kijken bij het op reis gaan met vijf meer mensen. Ze is sceptisch over de mogelijkheid om met meer 

mensen op reis te gaan. Bij de post Faciliteiten vindt Iris de Graaff dat er nu evenveel 

bitterballenborrels als feesten worden georganiseerd. Ze vraagt zich af waar de verhouding is. Jan 

Willem de Bruin merkt op dat een feest goedkoop is, de bitterballenborrels kosten meer. Op de 

vorige ALV is de intentie uitgesproken om deze borrels te intensiveren. Nu zullen ze elk blok 

georganiseerd worden. Ufuk Esmer vindt de bitterballenborrel erg goed als ledenbindende activiteit. 

Dit past goed binnen het beleid van het bestuur. Hij voegt toe dat de feesten erg goedkoop zijn. 

Rosanne Klaver zegt dat de bitterballenborrels vooral laagdrempelig zijn voor eerstejaarsstudenten. 

Dit onderscheidt ze van een feest. 

Annelot Prins vindt het goed dat er gericht wordt op 35 plekken op de reis. 50 vindt ze teveel. Ze 

geeft aan zelf nooit moeite te hebben gehad met het vinden van ruimte. Mario Kortman vindt 35 

man ook een reële ambitie. 50 is wellicht goed voor de langere termijn. Hij vindt dat de 

bitterballenborrels zeker meerwaarde hebben. Gerald van Oerle vindt de aanschaf van een nieuwe 

pc onverstandig omdat er volgend jaar twee pc’s worden afgeschreven. Ufuk Esmer geeft aan dat de 

tweede pc nog twee jaar te gaan heeft. Ivo Bronstring juicht het toe dat er een vierde werkplek komt. 

Hij merkt op dat de pc reservering niet is gedaan. Elke vier jaar moet hier €1600 aan worden 

uitgegeven. Het niet aanvullen van de reserve levert voor een volgend bestuur een probleem op. 

Mario Kortman raadt ook aan €400 per jaar te reserveren. 

Catherina Donkersloot bedankt Mario en Annelot. Ze vindt dat er door 35 reisplekken nu voldoende 

mensen mee kunnen naast de commissie en het bestuur. 

 

Mario Kortman raadt het bestuur bij de financiële situatie aan om de pc reservering te verhogen naar 

€400. Ivo Bronstring vindt dat dit ook uit het eigen vermogen mag komen. Ufuk Esmer geeft aan dat 

dit mogelijk is uit acquisitie. Mario Kortman raadt hem aan het te halen uit het eigen vermogen. Hij 

biedt zijn excuses aan voor de vertelling van 100 speldjes, hij had verkeerd de inkoopbon gelezen. 

Annelot Prins merkt op dat de informatie op de jaarplanning nog niet op de SPIL site staat. Jan 

Willem de Bruin zegt dat het komende SPIL feest nog niet geheel zeker is. Hij is nog met de 

politicologenquiz bezig, wanneer deze gepland wordt hangt af van het feest. Annelot Prins zegt te 

hopen op meer informatie op de website. 

Mario Kortman vraagt het bestuur of ze nog iets gedaan hebben met de Dies. Rosanne Klaver meldt 

dat dit op een zondag viel en dat dit lastig was. Volgend jaar met het lustrum zal hier uitgebreid 

aandacht aan worden besteed. Jan Dijkshoorn vindt het diesfeest een uitstekend moment om een 

kippenpak aan te schaffen. Jessica Kelder vraagt zich af waarom alle edities van Debat naar voren zijn 

gehaald. Marloes Daling antwoordt dat dit het mooier verspreid over het jaar. Ivo Bronstring vraagt 

of het bestuur contact met de krokusklascoördinatoren heeft opgenomen. Rosanne Klaver bevestigt 

dat ze contact heeft gehad met Eline Joor. 

 

Ivo Bronstring vindt het beleidsplan van de AC-GA er leuk uitzien. Hij kijkt uit naar deelname en geeft 

zijn complimenten. Mario Kortman sluit zich hierbij aan, maar vraagt zich af hoe de extra 

overnachtingen naar de deelnemers worden gecommuniceerd. Noraly Wieldraaijer vertelt hem dat 

de inschrijvingen in februari en maart zullen plaatsvinden. Dan wordt er gekeken naar het geld. Mario 

Kortman vraagt of de begroting wordt gesynchroniseerd met de kascommissie. Noraly Wieldraaijer 

meldt dat dit het geval is. 
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Gerald van Oerle meldt dat hij veel nullen in de tabellen van de begroting ziet en vraagt hoe dit komt. 

Ufuk Esmer meldt dat het nog niet zeker is of er geld van fondsen komt. Daarom wordt ingezet op 

een minimale vorm van de AC-GA. Al het extra geld dat overblijft na het dichten van het 

begrotingsgat gaat naar het mooier maken van de AC-GA. 

Ivo Bronstring vraagt of de commissie nog mededelingen heeft. Marije van Rest meldt dat ze niks op 

papier heeft staan. Ze heeft een goed gesprek gehad met het instituut. Ze zijn uitgekomen op het 

door haar gewenste bedrag en dit dicht bijna het gat. Er is tevens een goed gesprek gevoerd met de 

gemeente Den Haag. Dit verloopt erg goed, er staan alleen nog niks op papier. 

Annelot Prins vraagt of het sociale programma gratis is. Iris de Graaf meldt dat er een deal met cafés 

is gesloten. Mensen moeten zelf hun drankjes betalen. Mario Kortman geeft zijn complimenten voor 

de begroting. Wel vindt hij €65 per persoon veel voor een Nederlandse deelnemer. Rosanne Klaver 

zal dit meenemen, maar geeft aan dat er een verschil bestaat tussen academische deelnemers en de 

delegatie. Ze zal hier nog over nadenken. Minke van Velzen vraagt zich af of er vrijdagavond 

slaapplekken voor de deelnemers geregeld zijn. Anika Duut van Goor zegt dat er een fout is gemaakt 

dat zondag erbij staat. De GA is vrijdag 17.00 uur afgelopen. Met extra acquisitie wordt een extra 

overnachting mogelijk. Minke van Velzen vindt een programma met maar vier nachten niet 

compleet. Noraly Wieldraaijer zegt dat ze hard bezig zijn met het voeren van acquisitie hiervoor. 

Roeland Coomans zegt dat niet iedereen dan naar huis kan en dat de commissie hier rekening mee 

moet houden. Anika Duut van Goor geeft aan dat de opties lopen voor zes overnachtingen. Mensen 

moeten dit probleem aangeven. Ivo Bronstring sluit zich bij het commentaar aan, er moet een 

mogelijkheid worden geboden tot het aangeven van het probleem. Jan Dijkshoorn vraagt of er 

gedacht is aan een optie dat deelnemers die vrijdag willen blijven meer gaan betalen. Anika Duut van 

Goor bevestigt dat dit het geval is. Minke van Velzen zegt dat het irritant is om met al je spullen op 

een GA te zijn. Ze wil dat de vrijdag aan iedereen wordt aangeboden. Ivo Bronstring zou de 

mogelijkheid tot het blijven van een extra nacht fijn vinden. 

 

De secretaris meldt dat er twee machtigingen zijn binnengekomen. Jan Dijkshoorn machtigt Iris de 

Graaff en Roeland Coomans machtigt Gerald van Oerle. 

 

Er vindt stemming plaats over het beleidsplan AC-GA Leiden 2010. De ALV voorzitter meldt dat het 

beleidsplan per acclamatie is aangenomen. 

 

 

7. Voorstel tot wijziging Huishoudelijk Reglement 

De ALV voorzitter constateert dat er geen quorum is en dat de behandeling van dit punt wordt 

doorgeschoven naar de volgende ALV. 

 

 

8. Decharges en installaties 

De ALV voorzitter dechargeert uit de commissie Acquisitie: Nina Hoette. 

De ALV voorzitter dechargeert uit de commissie Faciliteiten: Mirriam Gallouh en Anke Verheij. 

De ALV voorzitter installeert in de commissie Faciliteiten: Milan Simic, Dereen Harki en Ellaha Abassi. 

De ALV voorzitter dechargeert uit de commissie Debat: Sara Koops, Anke Verheij, Milan Simic, Corne 

Anceaux, Kerstin Svedhem en Annelot Prins. 

 

De ALV voorzitter meldt dat Mario Kortman en Annelot Prins zich hebben aangemeld voor het college 

van ALV voorzitters. 

De ALV voorzitter dechargeert uit het college van ALV voorzitters Jan Dijkshoorn en Frans Weerkamp. 

Er wordt geapplaudisseerd. 

De ALV voorzitter installeert Mario Kortman en Annelot Prins in het college van ALV voorzitters. 
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Annelot Prins neemt het ALV voorzitterschap over. De ALV voorzitter dechargeert Christiaan van de 

Griend uit het college van ALV voorzitters. 

Er wordt geapplaudisseerd. 

 

 

9. W.V.T.T.K. 

Ivo Bronstring vindt het jammer dat het bestuur de wens van de ALV niet heeft uitgevoerd inzake de 

kippenpakmotie en verwacht het bestuur morgen om 9.00 uur bij Sjon Karton. Mario Kortman meldt 

dat de motie melding maakt van een “desbetreffend bestuurslid” wat in dit geval slaat op Ufuk 

Esmer. Hij moet in het kippenpak lopen. Ufuk Esmer vindt dat het hier gaat om gewoonterecht en 

vindt dat hij de straf niet dient te ondergaan. Ivo Bronstring vindt dat er sprake is van ministeriële 

verantwoordelijkheid, ook binnen de SPIL. Als compromis vindt hij het acceptabel dat beiden in 

kippenpak verschijnen. Jessica Kelder vindt de interpretatie van de motie zeer subjectief. Ze vindt dat 

de motie slaat op een bestuurslid en niet op een bestuursambt. Ufuk Esmer is het hier mee eens en 

meldt dat dat bestuurslid Mario Kortman was. Ivo Bronstring vraagt of de voorzitter dit voor de 

volgende ALV wil agenderen. Rosanne Klaver gaat hiermee akkoord. Christiaan van de Griend vraagt 

zich af of dit op de agenda zal worden geplaatst. Mario Kortman vindt dit geen goed idee. Jessica 

Kelder meent dat dit een punt is voor de W.V.T.T.K. 

 

 

10. Rondvraag 

Christiaan van de Griend vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat hij hen succes en 

een mooi jaar toewenst. 

Bernadette van der Wal vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat ze hen succes 

toewenst en hen aanraadt om ervan te genieten. 

Yannick Looije vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat hij zich bij Bernadette 

aansluit. 

Marloes Haagmans vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat ze het interessant en 

vermoeiend vond en dat ze het mooi vindt dat er veel mensen meegaan naar Kopenhagen. 

Reinanke Rijswijk vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat ze hen succes toewenst. 

Jessica Kelder vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat ze hen tevens succes 

toewenst. 

Marije van Rest vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat iedereen zich moet 

opgeven voor de AC-GA! 

Anika Duut van Goor vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat ze hen succes 

toewenst en dat mensen zich voor de commissie Logistiek moeten opgeven. 

Noraly Wieldraaijer vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat ze het geweldig 

interessant vond en dat ze het bestuur succes toewenst. 

Gerald van Oerle vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat bij blij is dat het voorbij is 

en dat hij vertrouwen heeft in het bestuur. 

Ivo Bronstring vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat hij het bestuur succes wenst 

met het uitvoeren van het beleid, hij de AC-GA commissie succes wenst en hij het nieuwe college van 

ALV voorzitters succes wenst. 

Mario Kortman vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat hij ze een wijze spreuk wil 

meegeven. 

Tim Zuidgeest vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat hij blij met ze is. 

Marloes Daling vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat het einde in zicht is, dat ze 

smacht naar een biertje en dat dit bestuur de ‘SPILlest game in town’ is.  

Jan Willem de Bruin vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat hij iedereen uitnodigt 

voor het SPIL feest. 

Catherina Donkersloot vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat ze blij is dat het 

voorbij is en dat ze de afwas wil gaan doen. 
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Pieter de Meer vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat hij blij is over de verlopen 

ALV, dat de afwas gedaan zal worden door Jan Willem en Marloes en dat hij iedereen uitnodigt voor 

het PiP congres. 

Mels de Zeeuw vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat hij zich verheugt op een 

biertje. 

Rosanne Klaver vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat mensen in grote getalen 

zijn gekomen, dat ze de voormalige ALV voorzitters bedankt, dat ze de nieuwe ALV voorzitters succes 

wenst, dat ze trots is op de AC-GA en de beleidsnota en dat ze er zin in heeft! 

 

 

11. Decharge Stemcommissie 

De ALV voorzitter dechargeert Anika Duut van Goor en Iris de Graaff uit de stemcommissie. 

 

 

12. Sluiting 

De ALV voorzitter sluit om 00.07 uur de vergadering. 
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1. Vereniging 

 

1.1 Verenigingsbrede doelstellingen bestuur SPIL Royale 
 

Doelstelling Ledenbinding 

De aan het begin van het bestuursjaar geconstateerde stijging van het ledenaantal blijkt na 

opschoning van het ledenbestand onterecht. Het bestuur SPIL Royale streeft er nu naar het huidige 

ledenaantal van 551 op peil te houden door te blijven investeren in ledenbinding. Een significante 

stijging van het ledenaantal op korte termijn acht het bestuur onrealistisch.  

 

Doelstelling Reünisten en Masterstudenten 

Het bestuur heeft de eerste stappen genomen om reünisten en masterstudenten bij de vereniging 

betrokken te maken en te houden. In april zal de eerste oud-besturenborrel gehouden worden en zal 

er de mogelijkheid geboden worden een reünistenlidmaatschap af te sluiten. Binnen het VerO zijn 

ideeën opgedaan om masterstudenten te bereiken. 

 

Doelstelling Professionalisering en Kwaliteitsverbetering 

Op het gebied van de professionalisering en kwaliteitsverbetering kan het bestuur melden dat het 

ledenbestand volledig is opgeschoond en dat er bovendien een bestand is aangelegd met oud-leden 

waardoor benadering voor acquisitie- en reünistendoeleinden mogelijk is. Daarnaast doet het 

bestuur haar best de SPIL huisstijl in alle uitingen door te voeren. Bovendien is het prikbord verhuisd 

naar een prominentere locatie. Ten slotte wordt ten behoeve van de continuïteit de handleiding voor 

toekomstige bestuurders aangevuld en pleit het bestuur voor wijziging van het huishoudelijk 

reglement (HR) zodat het mogelijk wordt op een vroeger tijdstip een kandidaatsbestuur te vormen. 

 

Doelstelling Internationalisering 

Het bestuur kan met trots melden dat de Engelstalige website inmiddels online is. Daarnaast is er 

contact met de International Relations Study Association (IRSA) en individuele internationale 

studenten om in kaart te brengen of de SPIL iets voor hen kan betekenen. Gedacht kan worden aan 

een vervolg op de Obama-activiteit van 2008.  
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2. Tussentijds verslag 
 

2.1 Voorzitter 
 

Externe contacten 

Met het Instituutsbestuur praat het bestuur momenteel over de coördinatie van boektitels voor de 

boekverkoop. Tevens nemen verschillende afvaardigingen uit het bestuur de tijd om met individuele 

docenten van het Instituut een kop koffie te drinken en bij te praten. Anderszins zijn de contacten 

infrequent, maar positief te noemen.  

De contacten met het Faculteitsbestuur (FB) verlopen soepel. In januari hebben afgevaardigden van 

de FSW studieverenigingen een discussiemiddag gehad met het FB en was er daarna de gelegenheid 

informeel na te praten. Dergelijke discussiemomenten zullen elke drie maanden plaats gaan vinden. 

Het VerenigingenOverleg (VerO) is een nuttig en vruchtbaar samenkomen. Mede hierdoor is de 

organisatie van het FSW Gala een succes. Evengoed is er bij enkele verenigingen onvoldoende animo 

gebleken voor een FSW (feest)commissie. Wel is er een brede en nuttige discussie ontstaan over 

onderlinge samenwerking en lange termijn visies. 

Mede dankzij het StudieverenigingenOverlegPlatform (StOP) is de zogenaamde faculteitenmiddag 

tijdens de El-Cid veiliggesteld. Verder fungeert het StOP met name als platform voor de uitwisseling 

ervaringen en better practices en worden er geen collectieve activiteiten geïnitieerd.  

Na een succesvol Politicoloog in Perspectief (PiP) Congres in november lijken de overvolle agenda’s 

van de Platform voor Politicologen (PvP) verenigingen verdere gezamenlijke activiteiten dit 

bestuursjaar onmogelijk te maken. Het PvP zal zich daarom inzetten om een goede basis te leggen 

voor het PiP Congres 2010, dat in Leiden gehouden zal worden.  

Voor de Joop van den Berg Bachelorscriptieprijs is in samenspraak met het Instituut en Joop van den 

Berg een reglement opgesteld. De beoordelingscriteria zijn inmiddels aan de deelnemers van het 

bachelorproject bekend gemaakt. De SPIL levert een voorzitter voor de jury die omstreeks mei aan de 

slag gaat. 

Het bestuur onderhoudt contact met de ereleden. De ereleden zijn uitgenodigd voor de oud-

besturenborrel. 

 

Actieve Ledendag 

De Actieve Ledendag van 4 februari is door het bestuur als zeer geslaagd ervaren. Niet alleen in de 

ALD zelf, maar ook in de voorbereiding heeft het bestuur veel plezier gehad. De voorzitter wil het 

bestuur en de actieve leden dan ook bedanken voor hun inspanningen tot op heden en hoopt dat die 

inzet ten tijde van de volgende ALD nog net zo groot is. Bij de volgende ALD, die gepland staat voor 

de eerste week in juni, zal iets groter worden uitgepakt.  

 

Kiesleiden 

De duur van de universitaire verkiezingen is met ingang van 2010 teruggebracht naar een week. De 

verkiezingen van 2010 zullen plaatsvinden van 17 tot 21 mei. In deze week zal kiesleiden.nl een 

lijsttrekkersdebat organiseren, eventueel een verkiezingsfeest faciliteren en via de website de hele 

week nieuws en peilingen verzorgen. De website wordt vanaf eind maart actief, wanneer het panel 

voor de peilingen wordt geworven.  

 

Commissie IAPSS 

De jaarlijkse Brusselexcursie i.s.m. Studievereniging Machiavelli vindt dit jaar plaats op maandag 26 

en dinsdag 27 april. De commissie IAPSS heeft de mogelijkheid verkend om dit jaar naar Straatsburg 

in plaats van Brussel te gaan, maar is tot de conclusie gekomen dat de reistijd en –kosten van een 

Straatsburgtweedaagse de toegankelijkheid en aantrekkelijkheid van de activiteit niet ten goede 

zouden komen.  
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De commissie IAPSS doet er daarom alles aan om een zo uitdagend, interessant en veelzijdig mogelijk 

programma aan te bieden in Brussel. Ten tijde van dit schrijven zijn er nog geen afspraken 

vastgelegd, maar er wordt onder andere gepoogd bezoeken te brengen aan Europarlementariër 

Barry Madlener (PVV), de Nederlandse Ambassade, het Thomas Moore Institute, Neelie Kroes 

(Commissaris Europese Commissie) en om in gesprek te gaan met een journalist/correspondent die 

in Brussel werkt. De inschrijving voor de Brusselexcursie zal via de website verlopen. 

 

Van 11 tot 15 april zal de commissie IAPSS deelnemen aan de AC-GA in Leiden (waarover later in dit 

tussentijds verslag meer). In december 2009 is duidelijk geworden dat de permanent seat van IAPSS 

niet naar Nederland kan verhuizen omdat er geen huisvestingsmogelijkheden zijn. Daarbij is de 

ExCom in de voorbije maanden een aantal maal van samenstelling gewisseld, hetgeen de 

productiviteit van de ExCom niet ten goede komt. De Nederlandse leden van IAPSS, waaronder SPIL, 

maken zich zorgen over de gezondheid van de vereniging en zijn daarom met elkaar in gesprek 

gegaan om te kijken welke rol zij kunnen spelen in het verbeteren van IAPSS. Concrete plannen 

worden nog uitgewerkt.  

 

 

 

2.2 Secretaris 
 

De secretaris is druk bezig geweest met het bijhouden en updaten van de ledenadministratie. Bij de 

overgang naar een nieuw ledenadministratie systeem vorig jaar zijn er helaas, onbewust, enkele 

fouten ingeslopen. Dit heeft tot gevolg dat het ledenaantal van de vereniging naar beneden moest 

worden bijgesteld. De SPIL telt op dit moment 551 leden in plaats van de 592 aan het begin van het 

bestuursjaar. Deels is deze afname te wijten aan natuurlijk verloop, maar voor een groot deel komt 

dit door de overgang op het nieuwe systeem. De secretaris heeft zich ingezet om de 

ledenadministratie goed bij te houden en een tweede, papieren archief aan te leggen van aan- en 

afmeldingen. Ten eerste verhelpt dit archief het probleem van leden die weigeren aan de betaling te 

voldoen omdat zij claimen geen lid te zijn, daar er nu bewijs is van lidmaatschap en/of afmelding. 

Verder levert dit archief een schat aan contactgegevens van oud-leden op die van pas komen in het 

kader van het reünistenbeleid. 

 

Een van de belangrijkste uitdagingen voor de secretaris dit jaar ligt op het gebied van het 

reünistenbeleid. Om hier goed uitvoering aan te geven hebben goede contacten met het LAP 

plaatsgevonden. Er heeft een uitwisseling van informatie plaatsgevonden die onze hoeveelheid 

contactgegevens van oud-leden en oud-bestuursleden sterk heeft vermeerderd. 

Door gebruik te maken van deze gegevens is, in samenwerking met de commissaris Faciliteiten en de 

penningmeester, overgegaan tot het organiseren van een oud-besturenborrel. Op deze borrel wil de 

secretaris het reünistenlidmaatschap introduceren. Het reünistenlidmaatschap houdt in dat oud-

leden van de SPIL voor een bijdrage van 50% van het lidmaatschapsgeld recht hebben op Debat, een 

periodieke nieuwsbrief en het bijwonen van enkele daarvoor aangewezen activiteiten. 

Het is de hoop dat vooral oud-bestuursleden in het lidmaatschap geïnteresseerd zullen zijn. Het 

betrekken bij de vereniging van oud-bestuursleden kan veel positieve effecten opleveren. Het levert 

de vereniging goede contacten op en het gaat om mensen met veel bestuurlijke kennis en ervaring. 

Het is de bedoeling dat het reünistenlidmaatschap ook voor andere oud-leden beschikbaar komt. 

Hiertoe is de secretaris begonnen met het achterhalen van adressen van oud actieve SPIL leden. Dit 

zal een tweede ‘slag’ constitueren in het promoten van het reünistenlidmaatschap. 

 

De secretaris vindt de nieuwsbrief een goede manier om de vereniging op de hoogte te houden van 

al wat er speelt. Het introduceren van een digitale nieuwsbrief was vorig jaar een zeer goede 

ontwikkeling en volstaat in de effectiviteit van het bereiken van leden. De nieuwsbrief is dan ook in 
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de huidige vorm voortgezet. Daarnaast wordt er gebruik gemaakt van sociale netwerksites. Zo is er 

een SPIL Twitter aangemaakt. De komende tijd zal de secretaris zich richten op het uitbreiden van het 

gebruik van deze sites en proberen hierop een uniforme berichtgeving te realiseren om leden van 

activiteiten op de hoogte te brengen. Ook zal de secretaris zich gaan inzetten om de bekendheid van 

de SPIL sociale netwerksites onder de leden te vergroten. 

 

2.2.1 Almanakcommissie 

De Almanak verloopt voorspoedig. Aan de wens meerdere prominente bijdragen voor de Almanak te 

vergaren wordt tot nog toe voldaan. Enkele prominente nationale politici en wetenschappers van het 

instituut hebben toegezegd stukken te zullen schrijven. 

Daarnaast is het, in samenwerking met de commissaris Debat, gelukt om de kosten van de Almanak 

ongeveer 40% lager te krijgen ten opzichte van volgend jaar. Er is een drukker gevonden die in staat 

is voor hetzelfde geld een betere Almanak te leveren. De bespaarde kosten zullen worden ingezet om 

het exterieur en de lay-out van de Almanak te verbeteren. 

 

 

 

2.3 Penningmeester 
 

De tussentijdse verantwoording van de penningmeester wordt toegelicht bij het financieel 

tussenverslag. 

 

Commissaris Acquisitie 

De commissaris Acquisitie is allereerst verheugd te kunnen melden dat het contract met BMC Groep, 

het grootste Nederlandse consultancybedrijf in de publieke sector, is afgerond. Dit houdt in dat SPIL 

voor het komende jaar met BMC Groep een intensieve samenwerking is aangegaan op het gebied 

van inhoudelijke activiteiten en representativiteit. Deze samenwerking verloopt op het ogenblik zeer 

goed. Een ander groot project, een samenwerking met het Ministerie van Buitenlandse Zaken, 

verloopt redelijk, maar niet zoals gewenst. Ondanks een mondelinge toezegging om een complete 

samenwerking met SPIL aan te gaan heeft BuZa besloten een beperktere samenwerking met SPIL aan 

te gaan. Dit houdt in dat SPIL € 400,00 aan (begrote) inkomsten misloopt. Dankzij goedlopende kleine 

acquisitie en fors hoger uitgevallen inkomsten van de boekverkoop van blok 3 is deze financiële strop 

echter ruimschoots opgevangen. De commissaris Acquisitie is, na afronding van de huidige projecten, 

van zins om andere grote acquisitie binnen te halen. Een belangrijke potentiële partner hierbij is de 

gemeente Den Haag. Hiermee wordt voor de organisatie van de AC-GA van IAPSS al op een goede 

manier nauw samengewerkt en de commissaris Acquisitie hoopt dat hiermee een fundament wordt 

gelegd voor verdere samenwerking met SPIL. 

 

Hiernaast heeft de commissaris Acquisitie, in samenwerking met de secretaris, een start gemaakt 

met de Club van 50 van de SPIL. Deze Club van 50 zal bestaan uit vijftig personen die de SPIL een 

warm hart toedragen en, belangrijker, financieel wensen te ondersteunen. Omdat de commissaris 

Acquisitie van mening is dat oud-bestuursleden zich het meest verbonden zullen voelen met SPIL zal 

de commissaris acquisitie tijdens de oud-besturenborrel, georganiseerd in samenwerking met de 

secretaris en commissaris Faciliteiten, de Club van 50 als eerste openstellen voor de oud-

bestuursleden van SPIL. 

 

Voor de FLOW heeft SPIL twee workshops geregeld; een van BMC groep en een van Buitenlandse 

Zaken. Hoewel de commissaris als doelstelling had om minstens drie workshops te organiseren, bleek 

dit niet mogelijk, omdat er slechts twee zalen beschikbaar waren op de FSW binnen de time-slots die 

de commissaris Acquisitie ter beschikking had gekregen. 
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2.4 Commissaris Binnenland 
 

De commissaris binnenland heeft aan het begin van het jaar vier beleidsdoelen gesteld:  

  

- minimaal 16 activiteiten in het bestuursjaar 

- beter inspelen op master- en internationale studenten 

- grotere opkomst bij de activiteiten realiseren 

- kwaliteitsverhoging van de activiteiten van de commissie Binnenland 

 

Het aantal activiteiten dat dit jaar nog zal moeten worden gerealiseerd is negen, de commissaris 

voorziet hierin geen problemen. In tegenstelling tot eerdere berichten zal ook in de maand juni een 

activiteit plaats vinden. De commissie Leids Debat, die dit jaar de Gemeenteraadsverkiezingen debat 

heeft georganiseerd, wil ook graag een parlementsverkiezingendebat organiseren.  

 

Het inspelen op master en internationale studenten blijkt lastig. Bij zowel het 

ontwikkelingshulpdebat als het gemeenteraadsdebat was een aantal masterstudenten aanwezig 

maar nog steeds niet in de mate die de commissaris zich ten doel stelt. De samenwerking met IRSA 

komt langzamerhand van de grond. Zodra wij met hen een activiteit organiseren is het ook mogelijk 

om internationale studenten aan te spreken. 

 

De opkomst bij de SPIL activiteiten, het werkbezoek aan de AIVD en de Binnenhofexcursie, was goed. 

De andere activiteiten zijn georganiseerd in samenwerking met andere verenigingen. Ook daar was 

de opkomst goed. Het was echter vaak lastig te schatten hoeveel SPIL’ers er waren in verband met 

overlap met andere verenigingen of grootschaligheid van de activiteiten. 

 

De kwaliteitsverhoging van de activiteiten moet nagestreefd worden door meer in te spelen op 

actualiteit en wetenschappers te betrekken bij de activiteit. Het gemeenteraadsdebat en het 

ontwikkelingshulpdebat waren op het moment van plaatsvinden zeer actueel. Wetenschappers zijn 

betrokken bij het ontwikkelingshulpdebat en het PiP-congres, verder was hier nog geen mogelijkheid 

toe. 

 

Het succes dat behaald is met het PiP-congres zal worden doorgezet. Het is de bedoeling dat in het 

najaar van 2010 het PiP-congres in Leiden zal plaatsvinden. 

 

Overzicht activiteiten tot en met 9 maart 2010: 

Datum  Activiteit 

15 oktober 2009 Werkbezoek: AIVD 

20 november 2009 PiP-congres  

01 december 2009 Binnenhofexcursie 

10 februari 2010 Ontwikkelingshulpdebat 

16 februari 2010 Gemeenteraadsdebat 

22 februari 2010  Krokusklasquiz 

15 maart 2010 Masterclass Speechwriting 

 

2.4.1 Commissie EersteJaarsWeekend 

De commisaris Binnenland kan met trots mededelen dat de EJW commissie samengesteld is en 

bestaat uit: Rosemarijn Lubbe als voorzitter, Stijn van den Wijngaard als secretaris, Joeri Beckers als 

penningmeester en Anne Klerkx, Yannick Looije, Rick Veenboer en Marloes Haagmans als algemeen 

commissieleden. 
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Het bestuur wenst de commissie veel succes en plezier bij het organiseren van het 

EersteJaarsWeekend.  

 

 

 

2.5 Commissaris Buitenland 
 

De Korte Reis van januari was een succes. Kopenhagen was een geweldige week vol leuke en 

politicologisch verantwoorde activiteiten. Zo zijn wij langs het Deense parlement geweest waar wij 

ook een zitting hebben meegemaakt. Natuurlijk ontbrak ook de Nederlandse Ambassade niet in het 

programma. In Kopenhagen hebben wij ook een gesprek gehad met Pia Adelsteen, zij zit voor de 

Deense Volkspartij, de PVV van Denemarken, in het parlement. Bij de Nordic Council hebben wij met 

een voormalige Finse minister gesproken over de functies van de Noorse Raad. Dirk Evers, een 

freelance journalist heeft ons te woord gestaan over de leven in Denemarken en Kopenhagen, wat 

erg interessant was. Doormiddel van een boottocht hebben wij de stad zelf kunnen verkennen, en 

een bezoekje aan het hippiedorp Christiana ontbrak ook niet. Wij zijn in totaal 5 dagen in 

Kopenhagen verbeleven. De reisdoelen die ik aan het begin van het jaar heb gesteld:  

 

• De reis zo goedkoop mogelijk houden, door acquisitiebeleid. Cassa zal geen subsidie meer 

verstrekken voor de korte reis, maar waarschijnlijk wel voor de lange reis. Het 

acquisitiebeleid zal gevoerd worden door twee leden uit de commissie buitenland. De 

Commissaris buitenland zal samen met hen en de Commissaris acquisitie het beleid gaan 

voeren. 

• Aan de hand van enkele criteria zal de Commissaris een politicologisch interessant 

programma aanbieden tijdens beide reizen.  

 

Deze twee doelen zijn op de Korte Reis beide verwezenlijkt. De reis was in totaal €150 per 

deelnemer. En we hadden politicologisch interessante afspraken, zoals hierboven te lezen is. De 

commissie Buitenland heeft haar taken goed volbracht.  

 

Voor de aankomende Lange Reis zal er binnenkort een infoborrel gehouden worden waar de 

bestemming bekend gemaakt zal worden, en de leden hun vragen weer kunnen stellen over de reis. 

De datum zal nog bekent gemaakt worden. De Lange Reis zal plaatsvinden na de laatste 

hertentamens in juni, wij zullen omstreeks 28 juni vertrekken voor ongeveer 10 dagen. Hier zal in juni 

een pre-buitenland activiteit voor geregeld worden, waar de deelnemers kennis met elkaar kunnen 

maken en het programma bekend zal worden gemaakt. De inschrijving hiervoor zal op 29 april 

plaatsvinden om 07.30. 

 

 

 

2.6 Commissaris Faciliteiten 
 

De commissaris Faciliteiten heeft ervoor zorg gedragen dat er inmiddels een operationele webshop 

is. Dit is echter slechts de basis, hierop zijn uitbereidingen mogelijk. De vereiste studieboeken worden 

via de webshop aangeboden. Het aanbieden van extra studieboeken is momenteel nog niet aan de 

orde. 

 

Er hebben inmiddels twee feesten plaatsgevonden. Het eerste feest in de Four Reasons is goed 

bezocht en kan een succes genoemd worden. Het Krokusklasfeest in de Mas Y Mas is ook goed 

gegaan. Er staan nog drie feesten in de planning, waaronder in een feest voor de SPIL in de ACGA 

week op 14 april. 
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Voor de samenvattingen is een protocol gemaakt. Op dit moment worden er een aantal 

samenvattingen nagekeken en contacten gelegd om de samenvattingen eerder in het betreffende 

blok te krijgen. Er is nog geen samenvatting gekocht, maar dit zal op korte termijn wel gebeuren.  

De bitterballenborrels aan het begin van elk blok zijn een groot succes. Deze activiteit wordt zeker 

voortgezet. Daarnaast is de commissaris Faciliteiten druk bezig met het organiseren van een oud-

besturenborrel. 

 

 

 

2.7 Commissaris Debat 
 
In de maanden sinds het aantreden van bestuur SPIL Royale heeft de commissie Debat twee 

magazines gepubliceerd.  

 

Eén van de doelstellingen van het bestuur is het maken van een kwaliteitsslag. De commissaris Debat 

streeft naar het verhogen van de kwaliteit van het tijdschrift Debat, zowel op het taaltechnische vlak 

als het inhoudelijke vlak. De commissaris Debat probeert dit te bewerkstelligen onder andere door 

het instellen van een mentorsysteem. Bij de laatste Debat is het mentorsysteem in het klein in de 

praktijk gebracht. Een eerstejaars binnen de commissie heeft gerichte en constructieve feedback 

ontvangen van een ervarener commissielid. Dit is door zowel de eerstejaars, als de ouderejaars en de 

commissaris Debat als erg positief ervaren en is de kwaliteit van het artikel ten goede gekomen. Het 

mentorsysteem zal in de komende maanden uitgebreid worden.  

 

Het maken van een kwaliteitslag op het taaltechnische vlak kan daarnaast ook bewerkstelligd worden 

door het aanbieden van masterclasses aan commissieleden. In de masterclasses zullen verschillende 

journalistieke vaardigheden aan bod komen zoals journalistiek schrijven of interviewtechnieken. Op 

dit moment kijkt de commissaris Debat naar mogelijkheden voor interessante en leerzame 

masterclasses.  

 

De commissaris Debat heeft het magazine voorzien van een nieuw uiterlijk.  

 

De rubriek ‘Van de Vijfde’ is geherintroduceerd, om zo ook een accent te leggen op het 

wetenschappelijke aspect van Debat. De commissaris Debat betrekt dit jaar de commissieleden bij de 

eindredactie. Hiermee is een start gemaakt en deze praktijk zal zij de rest van het jaar voortzetten.  

 

Het Bestuur streeft ernaar leden betrokken te houden bij de vereniging. Commissie Debat is een 

commissie waarin de leden en hun commissaris relatief weinig contactmomenten hebben. Het 

contact tussen commissaris en commissieleden zal door onder andere het mentorsysteem en het 

betrekken van commissieleden bij de lay-out intensiever en frequenter worden. Ook probeert de 

commissaris Debat op regelmatige basis bijvoorbeeld commissie-eten in te plannen.  

 

Samen met de voorzitter zet de commissaris Debat zich dit jaar in om de activiteiten en het succes 

van KiesLeiden te vergroten. De commissaris Debat is verantwoordelijk voor de website 

KiesLeiden.nl. De website krijgt een nieuw uiterlijk ten opzichte van vorig jaar. Voorbereidingen zijn 

in volle gang.  KiesLeiden heeft voor ogen een integraal onderdeel van de universitaire verkiezingen 

uit te maken.  

 

2.7.1 Commissie ICT 

De Commissie ICT valt onder de verantwoordelijkheid van de commissaris Debat. De commissie is 

verantwoordelijk voor het reilen en zeilen van de website SPILplaats.nl.  
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Eén van de beleidsdoelen van het bestuur is het toegankelijker maken van de vereniging voor 

internationale studenten en organisaties. Met het oog op de internationale aandacht voor de SPIL als 

organisator van de Academic Conference – General Assembly van IAPPS in Leiden, was één van de 

doelstellingen van de commissaris Debat het vertalen van de volledige site naar het Engels. Deze 

doelstelling is gerealiseerd. Op maandag 1 maart is de Engelstalige kant van de website online 

gegaan.  

 

Volgens de commissaris Debat kan de site SPILplaats.nl in hogere mate het tijdschrift Debat 

ondersteunen en aanvullen. Tussen de publicaties van Debat zit een interval van ongeveer twee 

maanden. De mogelijkheid om te reageren op in Debat gepubliceerde artikelen bestaat, maar er 

wordt op dit moment geen gebruik van gemaakt.  
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3. Financieel tussentijds verslag 

 
3.1 Balans 
 

Tussentijdse Balans 

Debet    Credit    

ABN bestuursrekening  € 9,738.08 Eigen vermogen  € 20,309.09 

ABN spaarrekening  € 9,053.32    

Dassen (25) € 400.00    

Speldjes (66) € 264.00    

Kas bestuur  € 336.65 Reservering Lustrum € 4,000.00 

Debiteuren  € 4,602.40 Crediteuren  € 85.36 

Totaal € 24,394.45   € 24,394.45 

    

Debiteuren   Crediteuren   

Selexyz € 3,715.20 Openstaande sapbonnen € 85.36 

Diverse advertentie inkomsten € 587.20  € 0.00 

Korte Reis dep Politicologie € 300.00  € 0.00 

Totaal € 4,602.40    € 85.36 

 

Toelichting: Alle crediteuren uit 2008/2009 zijn inmiddels betaald. Alle debiteuren uit 2008/2009 

hebben inmiddels betaald.  

 

 

3.2 Winst- en verliesrekening vereniging 
 

Uitgaven 

  Begroot 08/09 Gerealiseerd 08/09 Begroot 09/10 Tussenstand 

Bestuur € 2.930,00 € 2.839,38 € 2.947,10 € 1,904.83  

Secretaris € 600,00 € 377,39 € 520,00 € 58.15  

Almanak € 2.075,00 € 2.104,10 € 2.200,00 € 0.00  

Debat € 3.550,00 € 3.640,36 € 3.900,00 € 1,529.58  

Buitenland € 4.100,00 € 3.679,57 € 4.325,00 € 1,697.45  

Binnenland € 2.300,00 € 1.831,01 € 1.835,00 € 397.79  

Faciliteiten € 1.100,00 € 1.083,52 € 1.205,00 € 262.49  

FLOW € 400,00 € 168,79 € 150,00 € 0.00  

IAPSS € 650,00 € 650,00 € 285,00 € 120.00  

Acquisitie € 100,00 € 68,31 € 350,00 € 11.55  

ICT € 0,00 € 0,00 € 248,00 € 98.00  

AC-GA € 0,00 € 0,00 € 2.000,00 € 1,720.00  

Reserveringen € 1.000,00 € 1.000,00 € 1.000,00 € 1,000.00  

Programmaposten € 0,00 € 2.594,67 € 0,00 € 103.95  

Investeringen € 920,00 € 919,00 € 750,00 € 714.00  

Onvoorzien € 502,00 € 62,00 € 500,00 € 26.14  

Totaal € 20.227,00 € 22.595,59 € 22.215,10 € 9,643.93  

 

Toelichting: De uitgaven worden bij de post-voor-post begroting nader gespecificeerd.  
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Inkomsten 

  Begroot 08/09 

Gerealiseerd 

08/09 Begroot 09/10 Tussenstand 09/10 

Contributies € 8.052,00 € 8.340,00 € 8.524,80 € 8,704.00  

Rente € 200,00 € 194,06 € 200,00 € 201.06  

Departementsbijdrage € 1.600,00 € 1.600,00 € 1.600,00 € 0.00  

Faculteitsbijdrage € 375,00 € 0,00 € 0,00 € 0.00  

Acquisitie € 9.200,00 € 11.634,28 € 8.920,06 € 596.03  

AC-GA 2010 Reservering € 0,00 € 0,00 € 1.420,00 € 1,420.00  

Bijdrage eigen vermogen 

2009/2010     € 1.550,24 € 0.00  

totaal: € 20.227,00 € 24.145,83 € 22.215,10 € 10,921.09  

 

 

 

Specificatie gerealiseerde + verwachte inkomsten 

Vrienden van SPIL       € 1.96  

Inkomsten Flyer     € 412.00  

Inkomsten Nieuwsbrief     € 317.50  

BMC     € 1,100.00  

BuZa     € 600.00  

Kooyker     € 5,500.00  

MinFin     € 555.00  

Website     € 82.38  

Overige inkomsten     € 155.00  

Contributie     € 8,704.00  

Rente     € 201.06  

Inkomsten reservering ACGA       € 1,420.00  

Totaal       € 19,048.90  

 

Toelichting: De contributie-inkomsten zijn iets hoger uitgevallen dan begroot. Dit kan opgevat 

worden als een meevaller, omdat de ledengroei van afgelopen jaar vooral virtueel bleek te zijn. Zoals 

eerder gemeld door de secretaris is er bij de overgang naar het nieuwe ledenadministratiesysteem 

vorig jaar, onbewust, een hoop fout gegaan. De penningmeester zal de secretaris opdracht geven 

eenieder die niet betaalt uit de ledenadministratie te halen.  

Hiernaast is de € 1420,00 euro welke gereserveerd was voor de AC-GA commissie opgenomen en aan 

de AC-GA commissie overgemaakt. 
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3.3 Uitgaven per post 
 

Bestuur Waaronder valt:   Begroot: Tussenstand 

€ 2.947,10 2* Actieve Ledendag € 400,00 € 173.68  

  ABN-Amro kosten zakelijke rekening € 55,00 € 51.02  

  ALV € 275,00 € 87.00  

  Van den Berg Bachelorscriptieprijs € 100,00   

  Constitutieborrel Cadeaus € 75,00 € 51.47  

  Constitutieborrel SPIL € 1.270,25 € 1,268.80  

  Kamer van Koophandel registratie € 11,00 € 11.00  

  Kantoorartikelen € 300,00 € 96.57  

  Bestuursonvoorzien € 100,00 € 19.99  

  Printercardridges € 100,00 € 44.45  

  Rondje Kroeg na WisselALV € 100,85 € 100.85  

  Sollicitatie bestuur 10/11 € 160,00   

Totaal:     € 2.947,10 € 1,904.83  

 

Toelichting: Er zijn geen bijzonderheden te vermelden bij de post bestuur. De uitgaven verlopen 

voorlopig zoals verwacht. 

 

 

Secretaris Waaronder valt:   Begroot: Tussenstand 

€ 520,00 Agenda Flyer € 420,00 € 58.15  

  Alumnibeleid € 100,00 € 0.00  

Totaal:     € 520,00 € 58.15  

 

Toelichting: De post alumnibeleid zal in eerste instantie worden aangesproken voor de oud-

besturenborrel en het bereiken van deze oud-bestuursleden.  

 

 

Almanak Waaronder valt:   Begroot: Tussenstand 

€ 2.200,00 Almanak € 2.200,00 € 0.00  

        

Totaal:     € 2.200,00 € 0.00  

 

Toelichting: Na een offerteaanvraag bij 36 drukkerijen is gebleken dat de kosten van de almanak met 

40% gedrukt kunnen worden. Toch wenst het bestuur SPIL Royale niet te herbegroten, omdat met dit 

budget verbeteringen doorgevoerd kunnen worden. Hierbij kan gedacht worden aan een harde kaft 

of een steunkleur. 

 

 

Debat Waaronder valt:   Begroot: Tussenstand 

€ 3.900,00 5* Debat € 3.900,00 € 1,529.58  

        

Totaal:     € 3.900,00 € 1,529.58  

 

Toelichting: Debat ligt goed binnen het budget. Door de virtuele ledengroei is de oplage weer 

teruggebracht, waardoor de uiteindelijke kosten lager zullen uitvallen. Toch wenst het bestuur niet te 

herbegroten om zodoende prijsschommelingen op te kunnen vangen. 
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Buitenland Waaronder valt: 

Richtlijn per 

deelnemer: Begroot: Tussenstand 

€ 4.325,00 Korte reis € 45,00 € 1.575,00 € 1,575.00  

  Lange Reis € 80,00 € 2.400,00   

  Promotie  € 200,00 € 82.55  

  

Pré-buitenland 

activiteiten   € 150,00 € 39.90  

Totaal:     € 4.325,00 € 1,697.45  

 

Toelichting: Voor de 35 deelnemers aan de korte reis heeft SPIL € 45,00 per deelnemer betaald. 

Hiermee blijft het prima binnen het budget. 

 

 

Binnenland Waaronder valt:   Begroot: Tussenstand 

€ 1.835,00 Promotie & Overig € 160,00 € 22.28  

  9 - 11 low-profile activiteiten € 300,00 € 21.61  

  5-7 medium-profile activiteiten € 700,00 € 125.00  

  1 high-profile activiteit € 400,00   

  Platform voor Politicologen € 275,00 € 228.90  

Totaal:     € 1.835,00 € 397.79  

 

Toelichting: De commissie Binnenland heeft met het gevallen kabinet en de aankomende 

parlementsverkiezingen in combinatie met het huidige budget een uitstekend vooruitzicht om een 

zeer grote activiteit neer te zetten. 

 

 

Faciliteiten Waaronder valt:   Begroot: Tussenstand 

€ 1.205,00 Bitterballenborrels € 370,00 € 89.58  

  Feesten € 375,00 € 98.75  

  Politicologenquiz € 60,00 € 60.96  

  Promotie € 150,00 € 13.20  

  Uitreksels € 250,00 € 0.00  

Totaal:     € 1.205,00 € 262.49  

 

Toelichting: De bitterballenborrels zijn in financieel opzicht geslaagd te noemen. Van de geplande 

feesten zijn er inmiddels twee gerealiseerd en deze zijn uitstekend binnen het budget gebleven. 

 

 

FLOW Waaronder valt:   Begroot: Tussenstand 

€ 150,00 FLOW € 150,00 € 0.00  

          

Totaal:     € 150,00 € 0.00  

 

Toelichting: De FLOW-commissie is dit jaar een zelfstandige commissie gebleken, welke geen geld 

behoeft van SPIL. Het budget voor de FLOW zal daarom aangewend worden om de twee workshops 

van extra allure te voorzien.  
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IAPSS Waaronder valt:   Begroot: Tussenstand 

€ 285,00 Contributie € 135,00 € 120.00  

  Bijdrage IAPSS deelname € 150,00 € 0.00  

Totaal:     € 285,00 € 120.00  

 

Toelichting: De IAPSS contributie voor het jaar 2010 is betaald. De kosten zijn iets lager uitgevallen, 

mede door de administratieve chaos bij IAPSS zelf. De IAPSS penningmeesters lijken volkomen 

willekeurig het ene jaar € 135,00 te rekenen voor contributie en het andere jaar € 120,00. Hier zijn 

wel degelijk regels voor binnen IAPSS, maar de toepassing is chaotisch. 

 

 

Acquisitie Waaronder valt:   Begroot: Tussenstand 

€ 350,00 Promotioneel € 100,00 € 11.55  

  Roll-Up Banners  € 250,00 € 0.00  

Totaal:     € 350,00 € 11.55  

 

Toelichting: De roll-up banners dienen nog gedrukt te worden. Er wordt op dit moment gewacht op 

de logo’s van BMC Groep en Selexyz, waarna overgegaan zal worden druk. 

 

 

ICT Waaronder valt:   Begroot: Tussenstand 

€ 248,00 Abonnementskosten PC-Leden € 48,00 € 98.00  

  Websitehosting SPILplaats.nl € 100,00 € 0.00  

  Websitehosting kiesleiden.nl € 100,00 € 0.00  

Totaal:     € 248,00 € 98.00  

 

Toelichting: De abonnementskosten voor PC-leden blijken twee keer te zijn afgeschreven van de SPIL 

rekening. Hier heeft de penningmeester, in samenwerking met de secretaris, contact opgenomen 

met PC-leden. Deze heeft toegezegd het bedrag dat teveel is afgeschreven terug te storten. 

 

 

AC-GA Waaronder valt:   Begroot: Tussenstand 

€ 2.000,00 Stimulans € 580,00 € 300.00  

  Toekenning reservering € 1.420,00 € 1,420.00  

        

Totaal:     € 2.000,00 € 1,720.00  

 

Toelichting: De AC-GA commissie dient nog 280 euro te krijgen van SPIL. 

 

 

Reserveringen Waaronder valt:   Begroot: Tussenstand 

€ 1.000,00 Reservering Lustrum € 1.000,00 € 1,000.00  

      

        

Totaal:     € 1.000,00 € 1,000.00  
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Investeringen Waaronder valt:   Begroot: Tussenstand 

€ 750,00 Aanschaf PC € 750,00 € 714.00  

      

        

Totaal:     € 750,00 € 714.00  

 

Toelichting: De aanschaf van een nieuwe pc blijkt goedkoper uit te vallen dan gepland. 

 

 

Onvoorzien Waaronder valt:   Begroot: Tussenstand 

€ 500,00 Onvoorzien € 500,00 € 26.14  

      

        

Totaal:     € 500,00 € 26.14  

 

Toelichting: Naast de kosten voor KVK-registratie á € 11,00, blijkt er ook een jaarlijkse contributie aan 

de KVK voldaan te worden. Deze onvoorziene kosten zijn onder de post onvoorzien geboekt. 

 

 

Programmapost Waaronder valt:   Begroot: Tussenstand 

€ 0.00  Geheugenkaart voor camera € 0.00  € 20.00  

  Externe harde schijf € 0.00  € 83.95  

        

Totaal:     € 0.00  € 103.95  

 

Toelichting: Vanuit de programmaposten, in kader van de professionalisering en verbetering van de 

kwaliteit van SPIL, zijn er een externe harde schijf en een geheugenkaart voor de SPILcamera 

aangeschaft. De externe harde schijf doet dienst als digitaal archief. De SPILcamera had geen 

geheugenkaart wat het gebruik van de camera bemoeilijkte. 

 

 

3.3.1 Afrekening Kopenhagenreis 
 

Begroting Kopenhagen reis 

Inkomsten Begroot Gerealiseerd Uitgaven Begroot Gerealiseerd 

Deelnemerbijdrage € 5.250,00  € 5.050,00  Busreis Kopenhagen € 2.775,00  € 2.836,00  

SPIL-bijdrage € 1.575,00  € 1.575,00   Hostel € 2.842,57  € 2.842,57  

Departementsbijdrage € 300,00  € 0,00   Openbaar vervoer € 262,48  € 260,81  

Deelnemer 36 € 0,00  € 150,00   Onvoorzien  € 195,00  € 5,50  

Deelnemer 37 € 0,00  € 150,00        

      Boottocht € 140,00  € 138,99  

      Bierbrouwerij € 188,30  € 0,00  

      Paleis € 211,65  € 214,63  

     Stadhuis € 140,00  € 0,00  

           

      Cadeau's e.d € 55,00  € 56,16  

      Opslag koffers € 180,00  € 177,15  

      Readers € 135,00  € 42,57  

Totaal: € 7.125,00  € 6.925,00    € 7.125,00 € 6.574,38  
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De afrekening van de korte reis naar Kopenhagen is nog niet volledig. Zoals hierboven is gemarkeerd 

zijn er nog geen kosten gemaakt voor de bezoeken aan de bierbrouwerij en het stadhuis. De 

penningmeester verwacht, op basis van een berekening, dat de bierbrouwerij € 188,10 heeft gekost 

en het stadhuis € 141,07. Deze kosten moeten echter nog afgeschreven worden. Verder verwacht de 

penningmeester dat er nog onvoorziene kosten zullen komen voor buitenlands betaalverkeer. Ook 

zullen er nog reünieboekjes en foto-dvd’s gemaakt worden. Al met al is de verwachting dat de 

gemaakte kosten volledig binnen de begroting zullen blijven. Wegens het uitblijven van een C.A.S.S.A. 

subsidie kan het geld dat overblijft terug naar de deelnemers van de korte reis. De penningmeester 

vraagt de ALV dan ook om een toestemming om het geld dat overblijft terug te boeken naar de 

deelnemers. 
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3.4 Tussentijds Kascommissie Rapport 2009-2010 
 
Waarde ALV, 

 

De Kascommissie 2009-2010 “Met jou rekenen wij nog wel af!” is verheugd haar eerste kascontrole-

verslag te mogen presenteren aan de ALV der SPIL. Niet alleen is zij verheugd haar eerste verslag te 

mogen presenteren ook is zij zeer gelukkig met de financiële boekhouding bij zowel de SPIL als de AC-

GA. 

Te beginnen bij de financiële boekhouding van de SPIL. Alle uitgaven waren ordentelijk terug te 

vinden in de boekhouding van de penningmeester alsmede bij de overboekingen van de bank. Er 

waren slechts een klein aantal kleine schoonheidsfoutjes te bespeuren. Te beginnen bij de inkomsten 

van leden is er nog een lichte onduidelijkheid over de inkomsten daar een aantal leden beweerd 

uitgeschreven te zijn en een deel nog niet betaald heeft. De penningmeester heeft een keurig 

overzicht van deze personen en zal dit dan ook afhandelen. Verder probeert men dit probleem op te 

lossen door het ledenbestand naar een nieuw systeem over te zetten en verder te updaten. Deze 

onduidelijkheid heeft daardoor effect gehad op de post Debat die hogere uitgaven dan verwacht 

heeft gekend daar men een hogere oplage heeft besteld dan er daadwerkelijk leden waren. Verder 

heeft de Kamer van Koophandel extra kosten opgeleverd doordat de kosten van het lidmaatschap 

alsmede het overschrijven naar een nieuw bestuur niet verwacht waren. Verder waren er extra 

kosten gemaakt door de ABN Amro niet verwacht. De bank heeft geld afgeschreven voor stortingen 

en de badge voor incasso’s. De penningmeester heeft beloofd dit verder uit te zoeken en in contact 

te treden met de ABN Amro.  

Tot slot ontbrak er op de 66 speldje welgeteld één. Doordat er verder weinig slechts te zeggen is 

willen wij als Kascommissie er dan maar op hameren dat dit natuurlijk absoluut niet kan. 

De penningmeester AC-GA heeft net als haar tegenhanger bij de SPIL de boekhouding perfect op 

orde. Er liggen verschillende begrotingen klaar afhankelijk van het aantal deelnemers aan de week. 

Hoewel nog niet elke situatie met inkomsten is afgedekt heeft de penningmeester ons toch kunnen 

verzekeren dat er geen verlies gemaakt zal worden. Hiervoor zijn verschillende draaiboeken zodat er 

met kostenposten geschoven kan worden. Er is tot nu toe weinig tot niets uitgegeven door de AC-GA 

commissie en zodoende kunnen wij geen fouten bespeuren. Daarom sluiten wij af met het 

schandalige feit dat er drie cent is betaald aan rente voor een overboeking.  

Tot slot willen wij als Kascommissie nog enige zaken aanduiden. Ten eerste willen wij de zaak Prins 

aankaarten. Mejuffrouw Prins stuurt elke maand 28 cent naar de SPILrekening onder vermelding van 

de Vrienden van de SPIL. Daar zij de enige hierin is die zich elke maand weer op de SPILrekening laat 

zetten willen wij haar vriendelijk vragen of zij de penningmeester voortaan met rust wil laten met 

deze vorm van exhibitionisme dan wel een fonds wil oprichten waarvoor zij meerdere en grotere 

sponsoren zoekt. Natuurlijk moet zij dit fonds zelf beheren of uitbesteden. Verder kreeg de 

Kascommissie het op haar heupen van de rode stempels met Duitse kreten die als een rode draad 

door de boekhouding terug te vinden was. Wij willen dan ook de ALV op het hart drukken dat zij de 

penningmeester vereniging toestaat om een nieuwe stempelset te kopen in de Nederlandse taal.  

Om af te sluiten wil de Kascommissie de penningmeester vereniging Ufuk Esmer en de 

penningmeester der AC-GA hartelijk bedanken voor hun geduld, medewerking, hulp en ordentelijke 

boekhouding. Wel vonden wij het jammer dat er geen koffie en gebak werd geserveerd tijdens de 

controle. 

 

Uw Kascommissie, 

 

“Met jou rekenen wij nog wel af!” 

 

Minke van Velzen, Voorzitter & Rekenmachine Wonder 

Jan Dijkshoorn, Ab-Actis & Voorlees Virtuoos 
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4. Jaarplanning 

 
Doorgehaald:  niet gerealiseerd 

Normaal: gerealiseerd 

Cursief:  nog te realiseren 

 

Oktober 

Week 44  15.10.2009 Werkbezoek AIVD 

26.10.2009 – 28.10.2009 Boekverkoop blok 2 

29.10.2009 Bezoek Triana  

01.11.2009 29
e
 dies SPIL 

  

November 

Week 45  05.11.2009 Maandborrel 

Week 46  12.11.2009 Beleids-ALV 

Week 47  20.11.2009 PIP Congres 

20.11.2009 Deadline kopij Debat decembereditie 

Week 48  24.11.2009 Infoborrel korte reis  

26.11.2009 B-feest (i.s.m. B.I.L., HSVL, Grotius, LKV) 

 

December 

Week 49  01.12.2009 Inschrijving korte reis 

01.12.2009 Binnenhofexcursie 

03.12.2009 Maandborrel 

Week 50  Binnenlandactiviteit  

08.12.2009 Politicologenquiz 

Week 51  Tentamens blok 2 

Week 52  Kerstreces 

Week 53  Kerstreces 

 

Januari 

Week 1  Kerstreces 

Week 2  Hertentamens 

Week 3  Hertentamens 

Week 4  20.01.2010 Prébuitenlandactiviteit 

22.01.2010 – 28.01.2010 Korte reis Kopenhagen 

 29.01.2010 Deadline kopij Debat februari-editie 

 

Februari 

Week 5  01.02.2010 – 03.02.2010 Boekverkoop blok 3 

01.02.2010 Bibaborrel 

04.02.2010 Actieve Ledendag 

04.02.2010 Maandborrel 

Week 6  08.02.2010 Dies universiteit 

  08.02.2010 The Battle 

12.02.2010 Ontwikkelingssamenwerkingdebat 

Week 7  16.02.2010 Gemeenteraadsdebat 

Week 8  22.02.2010 Krokusklasdebat 

23.02.2010 Krokusklasfeest ‘De VOC-mentaliteit’ 
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Maart 

Week 9  01.03.2010 – 05.03.2010 FSW Loopbaanoriëntatieweek 

  04.03.2010 Maandborrel 

  05.03.2010 FSW Gala 

Week 10  11.03.2010 Tussentijdse ALV 

Week 11  15.03.2010 Masterclass Speechwriting 

Week 12  Tentamens blok 3 

Week 13  29.03.2010 – 31.03.2010 Boekverkoop blok 4 

29.03.2010 Bibaborrel 

 29.03.2010 Lancering Kiesleiden 

01.04.2010 Maandborrel 

Binnenlandactiviteit  

02.04.2010 Deadline kopij Debat aprileditie 

 

April 

Week 14  Binnenlandactiviteit 

Week 15  12.04.2010 – 17.04.2010 AC-GA 

14.04.2010 SPIL/AC-GA feest 

Week 16  22.04.2010 Infoborrel lange reis 

Binnenlandactiviteit 

Week 17  26.04.2010 – 27.04.2010 Brusselexcursie 

29.04.2010 Inschrijving lange reis 

Sociale activiteit  

 

Mei 

Week 18  06.05.2010 Maandborrel 

Binnenlandactiviteit 

Week 19  SPIL feest 

Week 20  17.05.2010 – 21.05.2010 Universitaire verkiezingen 

  17.05.2010 Kiesleiden Lijsttrekkersdebat 

Binnenlandactiviteit 

Week 21  Tentamens blok 4 

  04.06.2010 Deadline kopij Debat juni-editie 

28.05.2010 Eindejaarsborrel 

Week 22  Parlementaire verkiezingendebat 

Hertentamens  

 

Juni 

Week 23  01.06.2010 Prébuitenlandactiviteit lange reis 

Hertentamens 

Week 24  Hertentamens 

Week 25 Hertentamens 

Week 26  Lange reis 

 

Juli 

Week 27 Lange reis 

Week 28 Zomerreces 

Week 29 Zomerreces 

Week 30  Zomerreces 

 

Augustus 

Week 31 Zomerreces 
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Week 32  12.08.2010 – 14.08.2010 Eerstejaarsweekend 

Week 33  17.08.2010 EL CID Faculteitenmiddag: Binnenlandactiviteit 

Week 34 27.08.2010 Deadline kopij Debat septembereditie 

Week 35  Zomerreces 

 

September 

Week 36  06.09.2010 Opening Academisch jaar 

06.09.2010 – 08.09.2010 Boekverkoop blok 1 

06.09.2010 Bibaborrel 

09.09.2010 Maandborrel 

Week 37  13.09.2010 Bibaborrel 

Binnenlandactiviteit 

SPIL/B.I.L. feest 

Druk almanak 

Week 38  20.09.2010 Bibaborrel 

Sociale activiteit 

Week 39  30.09.2009 Wissel-ALV  

 Binnenlandactiviteit 

 

Oktober 

Week 40  

Week 41  

Week 42  

Week 43  Tentamens blok 1
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IAPSS Annual Conference 2010 

 
Beleid AC-GA Leiden 2010 

 
De plannen van de AC-GA Commissie die op de ALV van 12 november 2009 gepresenteerd zijn, 

hebben de afgelopen maanden concrete invulling gekregen.  

 

Een eerste concept van het Academische Programma is bekend en bij deze stukken gevoegd. De 

commissie is erin geslaagd zeer vooraanstaande organisaties en sprekers bij de AC-GA te betrekken. 

Het programma van 12 april 2010 wordt voor een groot deel gefaciliteerd door Hoogheemraadschap 

Rijnland. Op dinsdag 13 april 2010 vindt het gehele programma plaats in Den Haag. Jozias van 

Aartsen zal als burgemeester van Den Haag de internationale studenten aan het einde van de middag 

officieel ontvangen in het stadhuis. Op woensdag 14 april 2010 is het programma georganiseerd op 

de FSW.  

 

In het Sociaal Programma zijn nu opgenomen: lunches, twee diners, een groot feest en een 

international evening. Er zullen meerdere borrels plaatsvinden in de City Hall in Leiden. Er wordt 

daarnaast gewerkt aan een culturele avond, een muzikale openingsceremonie en een eindfeest op 

vrijdag 16 april.  

 

Sinds de ALV van 12 november is er door de hele commissie hard gewerkt aan het werven van 

acquisitie. Grote partners zijn de Gemeente Den Haag, het Hoogheemraadschap van Rijnland en het 

Instituut Politieke Wetenschap van de Universiteit Leiden. Met deze partners is de financiële positie 

van de AC-GA stevig gefundeerd. Er lopen nog fondsaanvragen bij de NAVO en bij CASSA. Daarnaast 

heeft de AC-GA Commissie contact met de Gemeente Leiden. Er wordt tevens gewerkt aan kleinere 

sponsoring middels advertenties e.d. 

 

De inschrijvingen voor de AC-GA zijn geopend op 12 januari 2010. Voor SPIL- en IAPSSleden is het tot 

de eerste week van maart 2010 mogelijk geweest om zich in te schrijven. De deelnemers hadden de 

keuze uit drie pakketten: AC-GA including nights (internationale studenten), AC-GA excluding nights 

(Nederlandse delegaties) en AC excluding nights (SPILleden). Op moment van schrijven hebben 102 

internationale studenten, 14 Nederlandse delegatieleden en 14 SPILleden zich aangemeld. De 

internationale deelnemers zullen verblijven in het Stay Okay hostel in Den Haag. Dit was de 

goedkoopste optie en is vanuit Leiden zeer goed bereikbaar. De conferentie wordt verder 

ondersteund door de Commissie Logistiek. Deze commissie bestaat uit 9 personen.  

 

De AC-GA Commissie is eind januari afgereisd naar Ljubljana om alvast kennis te maken met enkele 

leden van de Executive Committee (ExCom) van IAPSS. De ExCom is verantwoordelijk voor het 

opstellen van een programma voor de GA. Naar verwachting is dit een maand voor de AC-GA 

beschikbaar.  

 

Tot slot nodigt de AC-GA Commissie alle SPILleden graag uit een kijkje te nemen op de website van 

de AC-GA: www.acga2010.com.  
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Programma AC-GA 
 

DAY 1 
 

Monday April 12th: "Water as a Climate Danger" 

 

WHEN?              WHAT?                                 WHO?                          WHERE?  

10.00-10.15 Opening Conference SPIL/AC-GA Academiegebouw Leiden 

10.15-10.30 Opening Rector Magnificus 

Leiden University 

Prof. Mr. Dr. Paul 

van der Heijden 

Academiegebouw Leiden 

10.30-11.00 Opening Lecture Dijkgraaf 

Rijnland 

Mr. Gerard 

Doornbos 

Academiegebouw Leiden 

11.00-11.30 Coffee - Academiegebouw Leiden 

11.30-12.15 Lecture Keynote Speaker Min. Cramer / Min. 

Huizinga 

Academiegebouw Leiden 

12.15 Walk to buses - - 

12.30 Bus to office 

Hoogheemraadschap 

Rijnland 

- - 

12.45 Lunch - Office Rijnland Leiden 

13.30 Lecture 1 Mr. Bart Parmet,  

Deltacommissie 

Office Rijnland Leiden 

14.30 Workshop 1  Ir. Henk van 

Schaik, (CPWC)
1
 

 

Office Rijnland Leiden 

14.30 Workshop 2 Rijnland Office Rijnland Leiden 

16.00 Excursion Kustversterking 

Noordwijk 

- Noordwijk 

17.30 Buses to Leiden - - 

19.00 Dinner Four Reasons - Four Reasons 

22.00 International Party - City Hall 

 

 

 

                                                
1
 Co-operative Programme on Water and Climate. 
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DAY 2 
 

Tuesday April 13th: "Water as a Source of Conflict" 

 

WHEN?             WHAT?                                  WHO?                           WHERE?  

9.30-11.00 Opening Lecture Mr. Nico Wegter Campus Den Haag 

11.00-12.15 Lecture Mr. Rabbi 

Soetendorp 

Campus Den Haag 

12.15 Lunch - Campus Den Haag 

13.00 Walk to Café Nieuwspoort 

via Binnenhof 

- - 

13.30-15.00 Workshop 1 (75 p) Prof. Pieter van der 

Zaag, UNESCO-IHE 

Café Nieuwspoort 

13.30-15.00 Workshop 2 (75 p) Maj. Ron van 

Twuijver CZSK
2
 

Café Nieuwspoort 

15.00-15.30 Coffee - Café Nieuwspoort 

15.30-17.00 Workshop 3 (75 p) Kol. Marco Hekkens 

FUEL-L
3
 

Café Nieuwspoort 

14.30-17.00 Workshop 4 (75 p) - Café Nieuwspoort 

17.00 Walk to City Hall The 

Hague 

- - 

17.30 Reception  - City Hall 

18.00 Speech Mayor The Hague Mr. Jozias van 

Aartsen 

City Hall 

18.30 Free evening - The Hague 

  

 

 

 

 

 

                                                
2
 Commando Zee- en Strijdkrachten. 

3
 Project op persoonlijke titel. 
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DAY 3 

 

Wednesday April 14th: "Water as a Human Right" 

 

WHEN?             WHAT?                                   WHO?                           WHERE?  

9.30-10.00 Welcome at FSW - FSW 

10.00-10.45 Opening Lecture Elsa van de Loo, 

UN Youth 

Representative 

FSW 

11.00-12.30 Workshop 1 Amnesty 

International 

FSW 

11.00-12.30 Workshop 2 Both Ends FSW 

11.00-12.30 Workshop 3 Stand Up For Your 

Rights 

FSW 

11.00-12.30 Workshop 4 Leiden University FSW 

11.00-12.30 Workshop 5 - FSW 

12.30-13.15 Lunch - FSW hall 

13.15-14.15 Fair of Opportunities - FSW hall 

13.15-14.15 Paper Presentation 3 IAPSS Members FSW 

14.15-14.45 Walk to Academiegebouw - - 

15.00 Start General Assembly 

(GA) 

- Academiegebouw Leiden  

22.00 SPIL- IAPSS Party  Hifi  
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Begroting AC-GA 2010 
 
Balans 
 

Balans AC-GA 

Debet    Credit    

ABN rekening  € 8,110.43  Eigen vermogen  € 30,449.63  

       

       

       

       

Debiteuren  € 22,364.20  Crediteuren € 25.00 

Totaal € 30,474.63    € 30,474.63  

    

Debiteuren    Crediteuren    

Inkomsten inschrijvingen € 16,532.00  Uitstaande sapbonnen € 25.00 

SPIL € 280.00     

Olympia € 100.00     

Einstein € 100.00     

Cheap Tickets € 800.00     

Cityhall € 250.00     

Departement € 4,252.20     

Stoof € 50.00      

Totaal € 22,364.20    € 25.00 

 

Toelichting: de verwachting is dat de deelnemersbijdragen nu gaan binnenstromen. Veel deelnemers 

hebben gewacht totdat de volledige deelnemersbijdrage bekend werd, zodat ze het bedrag in één 

keer konden overmaken. Dit in verband met internationale transactiekosten.  
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Inkomsten 
 

Inkomsten 

 Begroot Gerealiseerd Deelnemers 

Deelnemersbijdragen    

Deelnemersbijdrage AC+GA inc. 6 nachten € 17,050.00  € 1,918.00  110 

Deelnemersbijdrage AC+GA zonder nachten € 1,040.00  € 130.00  16 

Deelnemersbijdrage AC zonder nachten € 135.00  € 0.00  3 

Deelnemersbijdrage GA zonder nachten € 70.00  € 0.00  2 

Deelnemers bijdrage SPIL leden € 325.00  € 40.00  13 

SPIL      

SPIL Bijdrage € 2,000.00  € 1,720.00   

Universiteit      

Instituut € 4,252.20  € 0.00   

FSW € 1,000.00  € 1,000.00   

International Office € 750.00  € 750.00   

Acquisitie      

Gemeente Den Haag € 7,605.00  € 7,605.00   

Cheaptickets € 800.00  € 0.00   

Restaurant Olympia € 100.00  € 0.00   

Restaurant Einstein € 100.00  € 0.00   

Restaurant Stoof € 50.00  € 0.00   

Cityhall € 250.00  € 0.00   

totaal: € 35,527.20  € 13,163.00  142 

 

Toelichting: Er bestaan 5 verschillende prijspakketten voor de verschillende deelnemers. 

1. Deelnemersbijdrage AC+GA incl. 6 nachten: € 155,- p.p. 

2. Deelnemersbijdrage AC+GA zonder nachten € 65,- p.p. 

3. Deelnemersbijdrage AC zonder nachten € 45,- p.p. 

4. Deelnemersbijdrage GA zonder nachten € 35,- p.p. 

5. Deelnemers bijdrage SPIL leden €25,- p.p. 
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Uitgaven 
 

Uitgaven                                                         

Begroting I Begroting II Tussenstand: 

PR € 707.80  € 1,223.23  € 159.13  

Secretarieel € 780.12  € 554.40  € 349.20  

Zondag AC € 0.00  € 3,327.50  € 756.33  

Maandag AC € 4,248.75  € 5,673.91  € 756.33  

Dinsdag AC € 5,018.75  € 7,605.40  € 756.33  

Woensdag AC € 4,468.75  € 5,002.91  € 756.33  

Woensdag GA € 328.35  € 563.18  € 0.00  

Donderdag GA € 6,221.60  € 6,425.52  € 756.33  

Vrijdag GA € 1,574  € 5,106  € 756  

        

        

        

        

Totaal: € 23,348  € 35,482  € 5,046  

 

Toelichting: De uitgaven worden in de post voor post begroting nader toegelicht. Begroting I is de 

begroting zoals gepresenteerd bij de beleidsalv. Hierbij werd er uitgegaan van minimale inkomsten. 

Inmiddels is duidelijk dat de verwachtte inkomsten flink zijn toegenomen, daarom is het mogelijk om 

het programma uit te breiden. Hiervoor is begroting II opgesteld. 

 

Uitgaven per post 

 

PR Waaronder valt:   Begroting I Begroting II Gerealiseerd 

€ 1,223.23  Posters € 61.93  € 19.90  € 0.00  

  Visite kaartjes € 0.00  € 30.61  € 30.61  

  Briefpapier € 128.52  € 128.52  € 128.52  

  Naamkaartjes € 45.00  € 60.00  € 0.00  

  Documenten GA € 0.00  € 175.00  € 0.00  

  Programmaboekje € 400.00  € 655.00  € 0.00  

  Webhosting € 8.00  € 8.00  € 0.00  

  Roll-Up Banner  € 0.00  € 35.00  € 0.00  

  Onvoorzien 10%  € 64.35  € 111.20  € 0.00  

Totaal:     € 707.80  € 1,223.23  € 159.13  
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Secretarieel Waaronder valt: Begroting I Begroting II Gerealiseerd 

€ 554  Enveloppen € 50  € 50  € 0.00  

  Office suply € 45  € 45  € 25.20  

  Cartridges € 35  € 35  € 0.00  

  Kopieerkaarten € 50  € 50  € 0.00  

  Uitnodigingen + portokosten € 174  € 0  € 0.00  

  Brochure + verzendkosten € 55  € 0  € 0.00  

  Drukwerk € 0  € 24  € 24.00  

  Huur computers € 300  € 300  € 300.00  

  Onvoorzien 10% € 71  € 50  € 0.00  

Totaal:     € 780  € 554  € 349.20  

 

Toelichting: de uitnodigingen en brochure zijn lager uitgevallen in kosten. Dit heeft te maken met het 

feit dat de universiteit de verzendkosten naar het buitenland financiert.  

 

 

Zondag - AC Waaronder valt: Begroting I Begroting II Gerealiseerd 

€ 3,328  Nacht 110 personen € 0  € 3,025  € 756.33  

  Onvoorzien 10% € 0  € 303  € 0.00  

Totaal:     € 0  € 3,328  € 756.33  

 

Toelichting: in de begroting, gepresenteerd in de eerste ALV, zijn er vier nachten begroot. De stijging 

van de inkomsten heeft tot gevolg dat we het ons kunnen veroorloven de deelnemers zes nachten 

onder te brengen in het Stay Okay Hostel in Den Haag.  

 

Maandag - AC Waaronder valt: Begroting I Begroting II Gerealiseerd 

€ 5,674  Huur Academie Gebouw € 200  € 200  € 0.00  

  Officiele opening  € 0  € 100  € 0.00  

  Retour Leiden-Den Haag € 450  € 450  € 0.00  

  Koffie/Thee € 83  € 78  € 0.00  

  Diner € 0  € 1,200  € 0.00  

  Sprekers € 105  € 105  € 0.00  

  Nacht 110 pers. € 3,025  € 3,025  € 756.33  

  Onvoorzien 10% € 386  € 516  € 0.00  

Totaal:     € 4,249  € 5,674  € 756.33  

 

Toelichting: de lunch wordt geregeld door het Hoogheemraadschap Rijnland. De kosten voor 

koffie/thee zijn lager uitgevallen, omdat in de eerste begroting uitgegaan werd van 150 deelnemers. 

Uiteindelijk hebben er zich 142 deelnemers ingeschreven. Het departement politieke wetenschap 

betaalt het grootste gedeelte van deze dag, te weten: zaalhuur, reiskosten, catering en sprekers. 
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Dinsdag- AC Waaronder valt: Begroting I Begroting II Gerealiseerd 

€ 7,605  Zaal Campus Den Haag € 250  € 310  € 0.00  

  Zaal Nieuwspoort € 250  € 620  € 0.00  

  Techniek Nieuwspoort € 0  € 620  € 0.00  

  Vervoer € 450.00  € 732.50  € 0.00  

  Koffie 's ochtends € 83  € 308  € 0.00  

  Lunch € 400  € 890  € 0.00  

  Koffie 's middags € 0  € 284  € 0.00  

  Sprekers € 105  € 125  € 0.00  

  Nacht 110 personen € 3,025  € 3,025  € 756.33  

  Onvoorzien 10% € 456  € 691.40  € 0.00  

Totaal:     € 5,019  € 7,605  € 756.33  

 

Toelichting: de gemeente Den Haag financiert deze dag volledig waardoor we de luxe hebben de 

deelnemers in een mooiere zaal onder te brengen en te voorzien van een degelijke lunch. 

 

 

Woensdag - AC Waaronder valt: Begroting I Begroting II Gerealiseerd 

€ 5,003  Retour Leiden-Den Haag € 450  € 450  € 0.00  

  Koffie/thee € 83  € 78  € 0.00  

  Lunch € 400  € 890  € 0.00  

  Sprekers € 105  € 105  € 0.00  

  Nacht 110 pers. € 3,025  € 3,025  € 756.33  

  Onvoorzien 10% € 406  € 455  € 0.00  

Totaal:     € 4,469  € 5,003  € 756.33  

 

Toelichting: Het departement politieke wetenschap betaalt het grootste gedeelte van de AC op 

woensdag, te weten: de reiskosten, catering en sprekers. 

 

Woensdag - GA Waaronder valt: Begroting I Begroting II Gerealiseerd 

€ 563  Huur academiegebouw € 200  € 200  € 0.00  

  Techniek € 0  € 217  € 0.00  

  Koffie/thee € 83  € 70  € 0.00  

  Office kosten € 16  € 25  € 0.00  

  Onvoorzien € 30  € 51  € 0.00  

       € 0.00  

Totaal:     € 328  € 563  € 0.00  

 

Toelichting: De kosten voor de techniek voorzien in extra microfoons tijdens de GA. 
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Donderdag - GA Waaronder valt: Begroting I Begroting II Tussenstand 

€ 6,426  Huur academiegebouw € 400  € 400  € 0.00  

  Techniek € 0  € 217  € 0.00  

  Retour Leiden-Den Haag € 450  € 450  € 0.00  

  Koffie € 83  € 70  € 0.00  

  Lunch € 400  € 384  € 0.00  

  Koffie € 83  € 70  € 0.00  

  Diner € 1,200  € 1,200  € 0.00  

  Office kosten € 16  € 25  € 0.00  

  Nacht 110 personen € 3,025  € 3,025  € 756.33  

  Onvoorzien € 566  € 584  € 0.00  

Totaal:     € 6,222  € 6,426  € 756.33  

 

Toelichting: tijdens de GA zal de lunch worden verzorgd door de commissie logistiek en de AC-GA 

commissie. Dit om kosten te besparen.  

 

 

Vrijdag - GA Waaronder valt: Begroting I Begroting II Tussenstand 

€ 5,106  Huur academiegebouw € 400  € 400  0 

  Techniek € 0  € 217  € 0.00  

  Retour Leiden-Den Haag € 450  € 450  € 0.00  

  Koffie € 83  € 70  € 0.00  

  Lunch € 400  € 384  € 0.00  

  Koffie € 83  € 70  € 0.00  

  Office kosten € 16  € 25  € 0.00  

  Nacht 110 personen € 0  € 3,025  € 756.33  

  Onvoorzien € 143  € 464  € 0.00  

Totaal:     € 1,574  € 5,106  € 756.33  
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Voorstel tot wijziging Huishoudelijk Reglement 

 
Het bestuur is van mening dat artikel 1 van het verkiezingsreglement gewijzigd dient te worden.  

 

In de huidige situatie heeft het zittende bestuur slechts één maand om het kandidaatsbestuur in te 

werken. In deze maand geschiedt tevens de afsluiting van het bestuursjaar. Het bestuur ziet grote 

voordelen in het laten meelopen van het kandidaatsbestuur gedurende een langere periode. Dit 

resulteert in een beter voorbereid bestuur dat onmiddellijk na de installatie zal kunnen aanvangen 

met haar bestuurswerkzaamheden en het uitvoeren van beleid.  

 

Daarnaast is het bestuur van mening dat in het geval van een tekort aan sollicitaties meer tijd bestaat 

om geschikte kandidaten te vinden voor een bestuursfunctie.  

 

Bovendien is tijd nodig om goed en gedegen beleid te schrijven. Tussen de Wissel- en de Beleids-ALV 

zit dit jaar anderhalve maand waarin het bestuur geen beleid - en daarmee geen leidraad - heeft. Het 

vervroegen van de sollicitaties biedt het kandidaatsbestuur de mogelijkheid eerder na te denken over 

hun te voeren beleid en zou kunnen leiden tot het eerder plaatsvinden van de Beleids-ALV. Dit zal het 

grijze gebied tussen de Wissel- en Beleids-ALV verkleinen.  

 

Het bestuur stelt daarom voor om artikel 1 van het verkiezingsreglement opgenomen in het 

Huishoudelijk Reglement te wijzigen. Artikel 1.3 van het verkiezingsreglement wordt door deze 

wijziging overbodig en vervalt. 

 

Huidig 

VERKIEZINGSREGLEMENT 

 

Artikel 1 

1.1.1 

In de eerste week van juni roept het bestuur alle leden schriftelijk op zich kandidaat te stellen voor 

een functie in een nieuw te vormen bestuur of bestuurscommissie.  

1.1.2 

Zittende bestuursleden mogen zichzelf niet kandidaat stellen voor het direct daaropvolgend bestuur. 

 

1.2 

De kandidaatstelling sluit uiterlijk een maand voor de Algemene Ledenvergadering waarin het 

bestuur gewisseld wordt.  

 

1.3 

De datum als bedoeld in artikel 1.2 wordt expliciet genoemd in het art. 1.1.1 genoemde schrijven.  

 

Voorstel 

VERKIEZINGSREGLEMENT 

 

Artikel 1 

1.1.1 

In de eerste week van mei roept het bestuur alle leden schriftelijk op zich kandidaat te stellen voor 

een functie in een nieuw te vormen bestuur of bestuurscommissie.  

1.1.2 

Zittende bestuursleden mogen zichzelf niet kandidaat stellen voor het direct daaropvolgend bestuur. 
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1.2 

De sluitingsdatum voor de kandidaatstelling wordt door het bestuur bepaald en in de in artikel 1.1.1 

genoemde oproep expliciet vermeld.  


